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Migratie) over "De mondmaskers" (55005215C) 

4 

    
- Florence Reuter à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La récente enquête de santé COVID-19 menée 

par l’Institut de santé publique Sciensano" 

(55005216C) 

5 - Florence Reuter aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De recente COVID-19-gezondheidsenquête van 

het gezondheidsinstituut Sciensano" (55005216C) 

5 

    
- Kathleen Depoorter à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La médication" (55005218C) 

5 - Kathleen Depoorter aan Maggie De Block 

(Sociale Zaken, Volksgezondheid, Asiel en 

Migratie) over "Medicatie" (55005218C) 

5 

    
- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "Le matériel de dépistage" 

(55004961C) 

5 - Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"Het testmateriaal" (55004961C) 

5 

    
- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "Le dépistage" (55004958C) 

5 - Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"Het testen" (55004958C) 

5 

    
- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "Les masques de protection" 

(55004962C) 

5 - Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"Mondmaskers" (55004962C) 

5 

    
- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "Le transport de médicaments" 

(55004977C) 

5 - Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"Het transport van medicijnen" (55004977C) 

5 

    
- Catherine Fonck à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "Le 

dépistage du COVID-19" (55005040C) 

5 - Catherine Fonck aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"De COVID-19-screening" (55005040C) 

5 

    
- Catherine Fonck à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 
5 - Catherine Fonck aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 
5 
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"Les tests serologiques du COVID-19" 

(55005043C) 

"De serologische tests voor de opsporing van 

antistoffen tegen SARS-CoV-2" (55005043C) 

    
- Catherine Fonck à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "Le 

renforcement des capacités de testing PCR" 

(55005097C) 

5 - Catherine Fonck aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"De opschaling van de PCR-testcapaciteit" 

(55005097C) 

5 

    
- Laurence Hennuy à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "la 

politique de testing dans le cadre du COVID-19" 

(55005075C) 

5 - Laurence Hennuy aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"De teststrategie in het kader van COVID-19" 

(55005075C) 

5 

    
- Sarah Schlitz à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "Le 

COVID-19 et l'approvisionnement des 

médicaments liés à la santé sexuelle et 

reproductive" (55005076C) 

5 - Sarah Schlitz aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"COVID-19 en de aanvoer van geneesmiddelen 

op het vlak van seksuele en reproductieve 

gezondheid" (55005076C) 

5 

    
- Emir Kir à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Les propos de Mme Wilmès dans la presse et les 

suites à y donner" (55005087C) 

5 - Emir Kir aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

manier waarop de uitspraken van mevrouw 

Wilmès in de pers begrepen moeten worden" 

(55005087C) 

5 

    
- Michael Freilich à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"L'éventuelle distribution de masques de 

protection par bpost" (55005100C) 

5 - Michael Freilich aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

eventuele distributie van mondmaskers door 

bpost" (55005100C) 

5 

    
- Jan Bertels à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "Le 

consortium pour l'analyse des tests" (55005111C) 

5 - Jan Bertels aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "Het 

consortium voor de analyse van de tests" 

(55005111C) 

5 

    
- Catherine Fonck à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "Le 

renforcement des capacités de testing PCR" 

(55005120C) 

6 - Catherine Fonck aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"De opschaling van de PCR-testcapaciteit" 

(55005120C) 

5 

    
- Eliane Tillieux à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Les tests sérologiques" (55005145C) 

6 - Eliane Tillieux aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

serologische tests" (55005145C) 

5 

    
- Patrick Prévot à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "La 

mise en place d’un consortium dans le cadre de 

l’analyse des tests COVID-19" (55005147C) 

6 - Patrick Prévot aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

oprichting van een consortium voor de analyse 

van COVID-19-tests" (55005147C) 

6 

    
- Hervé Rigot à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "La 

protection des infirmières à domicile, des aides-

soignants et des aides à domicile" (55005148C) 

6 - Hervé Rigot aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"Beschermingsmateriaal voor de 

thuisverpleegkundigen, zorgkundigen en 

gezinshulpen" (55005148C) 

6 

    
- Eliane Tillieux à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "La 

répartition des tests de dépistage entre les 

Régions" (55005150C) 

6 - Eliane Tillieux aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

testaantallen per Gewest" (55005150C) 

6 

    
- Caroline Taquin à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "Le 
6 - Caroline Taquin aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 
6 
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coronavirus et la gestion de la crise" (55005174C) "Het coronavirus en de aanpak van de 

gezondheidscrisis" (55005174C) 

    
- Frieda Gijbels à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Les tests COVID" (55005160C) 

6 - Frieda Gijbels aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

COVID-tests" (55005160C) 

6 

    
- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "Le test antigénique de la société 

wallonne de biotechnologie Coris BioConcept" 

(55005181C) 

6 - Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"De antigentest van het Waalse biotechbedrijf 

Coris BioConcept" (55005181C) 

6 

    
- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "La saisie de tests COVID-19 pour les 

autorités belges" (55005185C) 

6 - Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"De inbeslagname voor de Belgische overheid 

van COVID-19-tests" (55005185C) 

6 

    
- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "Les écouvillons pour le nez et la 

gorge" (55005187C) 

6 - Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"De neus- en keel-Swabs" (55005187C) 

6 

    
- Sophie Rohonyi à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Les visites en maisons de repos" (55005186C) 

6 - Sophie Rohonyi aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"Bezoek in de woon-zorgcentra" (55005186C) 

6 

    
- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "La réalisation de tests COVID-19 à la 

demande du généraliste" (55005190C) 

6 - Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"Het laten uitvoeren van COVID-19-tests in 

opdracht van de huisarts" (55005190C) 

6 

    
- Emir Kir à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "Le 

dépistage massif de la population belge dans le 

cadre de la lutte contre le COVID-19" 

(55005194C) 

6 - Emir Kir aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

massale screening van de Belgische bevolking in 

het kader van de strijd tegen COVID-19" 

(55005194C) 

6 

    
- Sofie Merckx à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "Le 

matériel de protection" (55005203C) 

6 - Sofie Merckx aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"Beschermingsmateriaal" (55005203C) 

6 

    
- Sofie Merckx à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Les tests d'immunité" (55005204C) 

7 - Sofie Merckx aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

immuniteitstesten" (55005204C) 

6 

    
- Sofie Merckx à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "La 

capacité de test" (55005205C) 

7 - Sofie Merckx aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

testcapaciteit" (55005205C) 

6 

    
- Sofie Merckx à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"L'organisation de tests dans les collectivités 

résidentielles" (55005206C) 

7 - Sofie Merckx aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

testing in residentiële collectiviteiten" 

(55005206C) 

6 

    
- Sofie Merckx à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "La 

capacité de test" (55005207C) 

7 - Sofie Merckx aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

testcapaciteit" (55005207C) 

7 

Orateurs: Kathleen Depoorter, Frieda 

Gijbels, Yoleen Van Camp, Sarah Schlitz, 

Laurence Hennuy, Eliane Tillieux, Patrick 

Prévot, Hervé Rigot, Dominiek Sneppe, 

 Sprekers: Kathleen Depoorter, Frieda 

Gijbels, Yoleen Van Camp, Sarah Schlitz, 

Laurence Hennuy, Eliane Tillieux, Patrick 

Prévot, Hervé Rigot, Dominiek Sneppe, 
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Caroline Taquin, Magali Dock, Els Van 

Hoof, Sofie Merckx, Robby De Caluwé, 

Karin Jiroflée, Catherine Fonck, présidente 

du groupe cdH, Sophie Rohonyi, Emir Kir, 

Florence Reuter, Thierry Warmoes, Philippe 

De Backer, ministre de l'Agenda numérique - 

Télécommunications - Poste - Simplification 

administrative - Lutte contre la fraude sociale - 

Protection de la vie privée - Mer du Nord, 

Maggie De Block, ministre des Affaires 

sociales et de la Santé publique, et de l'Asile 

et la Migration, Jan Bertels 

Caroline Taquin, Magali Dock, Els Van 

Hoof, Sofie Merckx, Robby De Caluwé, 

Karin Jiroflée, Catherine Fonck, voorzitter 

van de cdH-fractie, Sophie Rohonyi, Emir 

Kir, Florence Reuter, Thierry Warmoes, 

Philippe De Backer, minister van Digitale 

Agenda - Telecommunicatie - Post - 

Administratieve Vereenvoudiging - Bestrijding 

van de sociale fraude - Privacy - Noordzee, 

Maggie De Block, minister van Sociale Zaken 

en Volksgezondheid, en van Asiel en Migratie, 

Jan Bertels 
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COMMISSION DE LA SANTÉ ET 
DE L'ÉGALITÉ DES CHANCES 

COMMISSIE VOOR GEZONDHEID 
EN GELIJKE KANSEN 

 

du 

 

MARDI 21 AVRIL 2020 

 

Après-midi 

 

______ 

 

 

van 

 

DINSDAG 21 APRIL 2020 

 

Namiddag 

 

______ 

 

 

 

 

La discussion des questions est ouverte à 15 h 19 

par M. Thierry Warmoes, président. 

 

 

Le texte en italique est un résumé de la question 

préalablement déposée. 

 

De behandeling van de vragen vangt aan om 

15.19 uur. De vergadering wordt voorgezeten door 

de heer Thierry Warmoes. 

 

De cursieve tekst is een samenvatting van de tekst 

die de vraagsteller vooraf heeft ingediend. 

 

01 Débat d'actualité sur la crise du coronavirus et 

questions jointes de 

- Catherine Fonck à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le dépistage du COVID-19" (55005039C) 

- Catherine Fonck à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"L'étude épidémiologique consacrée au COVID-

19" (55005041C) 

- Catherine Fonck à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Les tests sérologiques du COVID-19" 

(55005042C) 

- Catherine Fonck à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Les directives relatives au dépistage du COVID-

19" (55005044C) 

- Catherine Fonck à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La lutte contre le COVID-19 dans les maisons de 

repos" (55005047C) 

- Dominiek Sneppe à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le rapportage des groupes sanguins des 

patients atteints par le coronavirus" (55005051C) 

- Robby De Caluwé à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Les soins de kinésithérapie en période de 

confinement" (55005053C) 

- Catherine Fonck à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le COVID-19" (55005056C) 

- Laurence Hennuy à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

01 Actualiteitsdebat over de coronavirus crisis en 

toegevoegde vragen van 

- Catherine Fonck aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De COVID-19-screening" (55005039C) 

- Catherine Fonck aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De epidemiologische studie aangaande COVID-

19" (55005041C) 

- Catherine Fonck aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De serologische tests voor de opsporing van 

antistoffen tegen SARS-CoV-2" (55005042C) 

- Catherine Fonck aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De richtlijnen betreffende de COVID-19-

screening" (55005044C) 

- Catherine Fonck aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De strijd tegen COVID-19 in de woon-

zorgcentra" (55005047C) 

- Dominiek Sneppe aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De rapportage van de bloedgroep van 

coronapatiënten" (55005051C) 

- Robby De Caluwé aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De kinesitherapiebehandelingen tijdens de 

lockdownperiode" (55005053C) 

- Catherine Fonck aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"COVID-19" (55005056C) 

- Laurence Hennuy aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 
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"Le COVID-19 et la convention avec les 

laboratoires pharmaceutiques" (55005057C) 

- Laurence Hennuy à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le COVID-19 et la situation dans les hôpitaux 

psychiatriques" (55005058C) 

- Emir Kir à Maggie De Block (Affaires sociales, 

Santé publique, Asile et Migration) sur "Les 

déclarations dans la presse visant votre gestion 

de la crise sanitaire en Belgique" (55005060C) 

- Laurence Hennuy à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le COVID-19 et les patients chroniques" 

(55005062C) 

- Laurence Hennuy à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le COVID-19 et la stratégie du gouvernement 

concernant les tests sérologiques" (55005070C) 

- Laurence Hennuy à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La fourniture d'équipements de protection 

individuelle et de tests aux hôpitaux 

psychiatriques" (55005074C) 

- Sarah Schlitz à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La télémédecine dans les centres de planning 

familial" (55005077C) 

- Sarah Schlitz à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La crise du coronavirus et les femmes enceintes 

des métiers de première ligne" (55005081C) 

- Sarah Schlitz à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La situation des sages-femmes libérales dans le 

cadre de la crise du COVID-19" (55005084C) 

- Emir Kir à Maggie De Block (Affaires sociales, 

Santé publique, Asile et Migration) sur "Les 

propos de Mme Wilmès dans la presse et les 

suites à y donner" (55005085C) 

- Catherine Fonck à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Les structures de décisions dans la lutte contre 

la pandémie de COVID-19" (55005094C) 

- Jan Bertels à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"L'augmentation des coûts pour les patients non 

atteints par le coronavirus en raison de la crise" 

(55005103C) 

- Karin Jiroflée à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Les masques de protection" (55005104C) 

- Barbara Creemers à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le rapportage des personnes décédées du 

COVID-19 dans les maisons de repos" 

(55005105C) 

- Barbara Creemers à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"COVID-19 en de overeenkomst met de 

farmaceutische laboratoria" (55005057C) 

- Laurence Hennuy aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"COVID-19 en de situatie in de psychiatrische 

ziekenhuizen" (55005058C) 

- Emir Kir aan Maggie De Block (Sociale Zaken, 

Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over "De 

uitlatingen in de pers over uw aanpak van de 

gezondheidscrisis in België" (55005060C) 

- Laurence Hennuy aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De situatie van de chronisch zieken in het kader 

van de COVID-19-crisis" (55005062C) 

- Laurence Hennuy aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"COVID-19 en de strategie van de regering op het 

stuk van de serologische tests" (55005070C) 

- Laurence Hennuy aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"Persoonlijke beschermingsmiddelen en tests 

voor de psychiatrische ziekenhuizen" 

(55005074C) 

- Sarah Schlitz aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"Het gebruik van videoconsultatie bij de centra 

voor gezinsplanning" (55005077C) 

- Sarah Schlitz aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De coronacrisis en zwangere vrouwen met een 

frontlinieberoep" (55005081C) 

- Sarah Schlitz aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De situatie van de zelfstandige vroedvrouwen in 

het kader van de COVID-19-crisis" (55005084C) 

- Emir Kir aan Maggie De Block (Sociale Zaken, 

Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over "De 

manier waarop de uitspraken van mevrouw 

Wilmès in de pers begrepen moeten worden" 

(55005085C) 

- Catherine Fonck aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De besluitvormingsstructuur in de strijd tegen 

de COVID-19-pandemie" (55005094C) 

- Jan Bertels aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De oplopende kosten voor niet-corona-patiënten 

omwille van de coronacrisis" (55005103C) 

- Karin Jiroflée aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"Mondmaskers" (55005104C) 

- Barbara Creemers aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De rapportage van de COVID-19-doden in 

rusthuizen" (55005105C) 

- Barbara Creemers aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"Immuniteit in de exitstrategie" (55005107C) 
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"L'immunité dans la stratégie de déconfinement" 

(55005107C) 

- Yoleen Van Camp à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La crise du coronavirus et les infirmiers" 

(55005109C) 

- Catherine Fonck à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"L'anosmie et la dysgueusie comme 

symptomatologie du COVID-19" (55005112C) 

- Catherine Fonck à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le traitement par immunoglobuline pour les 

patients atteints du COVID-19" (55005113C) 

- Karin Jiroflée à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La ligne téléphonique et la plate-forme pour 

enfants en difficultés" (55005116C) 

- Catherine Fonck à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Les structures de décisions dans la lutte contre 

la pandémie de COVID-19" (55005118C) 

- Catherine Fonck à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La prime COVID-19 pour les soignants" 

(55005124C) 

- Magali Dock à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La  vente de la cigarette électronique pendant la 

crise du COVID-19" (55005127C) 

- Magali Dock à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"L'utilisation de médicaments contre le VIH dans 

le cadre du traitement des malades du COVID-19" 

(55005132C) 

- Els Van Hoof à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Les malades chroniques" (55005135C) 

- Els Van Hoof à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La prime pour le personnel soignant" 

(55005138C) 

- Els Van Hoof à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le remboursement des soins psychologiques" 

(55005140C) 

- Hervé Rigot à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La distribution de masques pour les citoyens" 

(55005149C) 

- Eliane Tillieux à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La pratique des kinésithérapeutes dans le cadre 

de la crise du COVID-19" (55005151C) 

- Dominiek Sneppe à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le fonds fédéral" (55005153C) 

- Dominiek Sneppe à Maggie De Block (Affaires 

- Yoleen Van Camp aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De coronacrisis en de verpleegkundigen" 

(55005109C) 

- Catherine Fonck aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"Het verlies van reuk- en smaakzin als 

symptomen van COVID-19" (55005112C) 

- Catherine Fonck aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De behandeling met immunoglobulinen van 

COVID-19-patiënten" (55005113C) 

- Karin Jiroflée aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De telefoonlijn en het platform voor kinderen in 

moeilijkheden" (55005116C) 

- Catherine Fonck aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De besluitvormingsstructuur in de strijd tegen 

de COVID-19-pandemie" (55005118C) 

- Catherine Fonck aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De COVID-19-premie voor het zorgpersoneel" 

(55005124C) 

- Magali Dock aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De verkoop van e-sigaretten tijdens de COVID-

19-crisis" (55005127C) 

- Magali Dock aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"Het gebruik van geneesmiddelen tegen hiv in de 

behandeling van COVID-19-patiënten" 

(55005132C) 

- Els Van Hoof aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"Chronisch zieken" (55005135C) 

- Els Van Hoof aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De premie voor het zorgpersoneel" (55005138C) 

- Els Van Hoof aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De terugbetaling van psychologische zorg" 

(55005140C) 

- Hervé Rigot aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De distributie van mondmaskers aan de 

bevolking" (55005149C) 

- Eliane Tillieux aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De activiteiten van de kinesitherapeuten in het 

kader van de COVID-19-crisis" (55005151C) 

- Dominiek Sneppe aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"Het federaal fonds" (55005153C) 

- Dominiek Sneppe aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De mondmaskers" (55005154C) 

- Dominiek Sneppe aan Maggie De Block (Sociale 
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sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Les masques buccaux" (55005154C) 

- Dominiek Sneppe à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le stock stratégique" (55005155C) 

- Dominiek Sneppe à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Les vaccins et les traitements antiviraux" 

(55005157C) 

- Frieda Gijbels à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Les tests COVID" (55005159C) 

- Florence Reuter à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La continuïté des soins" (55005161C) 

- Dominiek Sneppe à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La ligne "coronavirus"" (55005162C) 

- Kathleen Depoorter à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le test de détection d'antigènes PCR" 

(55005163C) 

- Caroline Taquin à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le coronavirus et la gestion de la crise" 

(55005173C) 

- Sofie Merckx à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"L'adaptation des critères de remboursement des 

tests" (55005177C) 

- Sofie Merckx à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le besoin urgent de structures d'accueil 

intermédiaires" (55005178C) 

- Sofie Merckx à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Le redémarrage des traitements chroniques" 

(55005179C) 

- Sofie Merckx à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"L’accès aux soins de santé sexuelle et 

reproductive" (55005180C) 

- Thierry Warmoes à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Les centres "COVID-free" des dentistes" 

(55005182C) 

- Sofie Merckx à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La situation épidémiologique dans les maisons 

de repos et de soins" (55005184C) 

- Karin Jiroflée à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La capacité de test inutilisée de la Croix-Rouge" 

(55005189C) 

- Sophie Rohonyi à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La gestion des postes médicaux de garde 

durant la crise sanitaire" (55005188C) 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De strategische stock" (55005155C) 

- Dominiek Sneppe aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"Vaccins en antivirale middelen" (55005157C) 

- Frieda Gijbels aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De COVID-tests" (55005159C) 

- Florence Reuter aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De continuïteit van de zorg" (55005161C) 

- Dominiek Sneppe aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De “coronatelefoon”" (55005162C) 

- Kathleen Depoorter aan Maggie De Block 

(Sociale Zaken, Volksgezondheid, Asiel en 

Migratie) over "De PCR-antigentest" (55005163C) 

- Caroline Taquin aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"Het coronavirus en de aanpak van de 

gezondheidscrisis" (55005173C) 

- Sofie Merckx aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De aanpassing van de terugbetalingscriteria van 

testen" (55005177C) 

- Sofie Merckx aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De dringende nood aan intermediaire 

opvangstructuren" (55005178C) 

- Sofie Merckx aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De heropstart van de chronische zorg" 

(55005179C) 

- Sofie Merckx aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De toegang tot seksuele en reproductieve 

gezondheidszorg" (55005180C) 

- Thierry Warmoes aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"'COVID-vrije' tandartsencentra" (55005182C) 

- Sofie Merckx aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De epidemiologische situatie in de woon-

zorgcentra" (55005184C) 

- Karin Jiroflée aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De ongebruikte testcapaciteit van het Rode 

Kruis" (55005189C) 

- Sophie Rohonyi aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"Het beheer van de huisartsenwachtposten 

tijdens de gezondheidscrisis" (55005188C) 

- Kathleen Depoorter aan Maggie De Block 

(Sociale Zaken, Volksgezondheid, Asiel en 

Migratie) over "De ELISA-testen" (55005214C) 

- Kathleen Depoorter aan Maggie De Block 

(Sociale Zaken, Volksgezondheid, Asiel en 

Migratie) over "De mondmaskers" (55005215C) 
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- Kathleen Depoorter à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Les tests ELISA" (55005214C) 

- Kathleen Depoorter à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"Les masques buccaux" (55005215C) 

- Florence Reuter à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La récente enquête de santé COVID-19 menée 

par l’Institut de santé publique Sciensano" 

(55005216C) 

- Kathleen Depoorter à Maggie De Block (Affaires 

sociales, Santé publique, Asile et Migration) sur 

"La médication" (55005218C) 

- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "Le matériel de dépistage" 

(55004961C) 

- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "Le dépistage" (55004958C) 

- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "Les masques de protection" 

(55004962C) 

- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "Le transport de médicaments" 

(55004977C) 

- Catherine Fonck à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Le dépistage du COVID-19" (55005040C) 

- Catherine Fonck à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Les tests serologiques du COVID-19" 

(55005043C) 

- Catherine Fonck à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Le renforcement des capacités de testing PCR" 

(55005097C) 

- Laurence Hennuy à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur "la 

politique de testing dans le cadre du COVID-19" 

(55005075C) 

- Sarah Schlitz à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Le COVID-19 et l'approvisionnement des 

médicaments liés à la santé sexuelle et 

reproductive" (55005076C) 

- Emir Kir à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Les propos de Mme Wilmès dans la presse et 

les suites à y donner" (55005087C) 

- Michael Freilich à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"L'éventuelle distribution de masques de 

protection par bpost" (55005100C) 

- Jan Bertels à Philippe De Backer (Agenda 

- Florence Reuter aan Maggie De Block (Sociale 

Zaken, Volksgezondheid, Asiel en Migratie) over 

"De recente COVID-19-gezondheidsenquête van 

het gezondheidsinstituut Sciensano" 

(55005216C) 

- Kathleen Depoorter aan Maggie De Block 

(Sociale Zaken, Volksgezondheid, Asiel en 

Migratie) over "Medicatie" (55005218C) 

- Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "Het testmateriaal" (55004961C) 

- Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "Het testen" (55004958C) 

- Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "Mondmaskers" (55004962C) 

- Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "Het transport van medicijnen" (55004977C) 

- Catherine Fonck aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "De COVID-19-screening" (55005040C) 

- Catherine Fonck aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "De serologische tests voor de opsporing 

van antistoffen tegen SARS-CoV-2" (55005043C) 

- Catherine Fonck aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "De opschaling van de PCR-testcapaciteit" 

(55005097C) 

- Laurence Hennuy aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "De teststrategie in het kader van COVID-19" 

(55005075C) 

- Sarah Schlitz aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"COVID-19 en de aanvoer van geneesmiddelen 

op het vlak van seksuele en reproductieve 

gezondheid" (55005076C) 

- Emir Kir aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

manier waarop de uitspraken van mevrouw 

Wilmès in de pers begrepen moeten worden" 

(55005087C) 

- Michael Freilich aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

eventuele distributie van mondmaskers door 

bpost" (55005100C) 

- Jan Bertels aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "Het 

consortium voor de analyse van de tests" 

(55005111C) 

- Catherine Fonck aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "De opschaling van de PCR-testcapaciteit" 

(55005120C) 

- Eliane Tillieux aan Philippe De Backer (Digitale 
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numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Le consortium pour l'analyse des tests" 

(55005111C) 

- Catherine Fonck à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Le renforcement des capacités de testing PCR" 

(55005120C) 

- Eliane Tillieux à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Les tests sérologiques" (55005145C) 

- Patrick Prévot à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"La mise en place d’un consortium dans le cadre 

de l’analyse des tests COVID-19" (55005147C) 

- Hervé Rigot à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"La protection des infirmières à domicile, des 

aides-soignants et des aides à domicile" 

(55005148C) 

- Eliane Tillieux à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"La répartition des tests de dépistage entre les 

Régions" (55005150C) 

- Caroline Taquin à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Le coronavirus et la gestion de la crise" 

(55005174C) 

- Frieda Gijbels à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Les tests COVID" (55005160C) 

- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "Le test antigénique de la société 

wallonne de biotechnologie Coris BioConcept" 

(55005181C) 

- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "La saisie de tests COVID-19 pour les 

autorités belges" (55005185C) 

- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "Les écouvillons pour le nez et la 

gorge" (55005187C) 

- Sophie Rohonyi à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Les visites en maisons de repos" (55005186C) 

- Kathleen Depoorter à Philippe De Backer 

(Agenda numérique, Télécommunications et 

Poste) sur "La réalisation de tests COVID-19 à la 

demande du généraliste" (55005190C) 

- Emir Kir à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Le dépistage massif de la population belge dans 

le cadre de la lutte contre le COVID-19" 

(55005194C) 

- Sofie Merckx à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Le matériel de protection" (55005203C) 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

serologische tests" (55005145C) 

- Patrick Prévot aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

oprichting van een consortium voor de analyse 

van COVID-19-tests" (55005147C) 

- Hervé Rigot aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"Beschermingsmateriaal voor de 

thuisverpleegkundigen, zorgkundigen en 

gezinshulpen" (55005148C) 

- Eliane Tillieux aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

testaantallen per Gewest" (55005150C) 

- Caroline Taquin aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "Het coronavirus en de aanpak van de 

gezondheidscrisis" (55005174C) 

- Frieda Gijbels aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

COVID-tests" (55005160C) 

- Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "De antigentest van het Waalse 

biotechbedrijf Coris BioConcept" (55005181C) 

- Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "De inbeslagname voor de Belgische 

overheid van COVID-19-tests" (55005185C) 

- Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "De neus- en keel-Swabs" (55005187C) 

- Sophie Rohonyi aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "Bezoek in de woon-zorgcentra" 

(55005186C) 

- Kathleen Depoorter aan Philippe De Backer 

(Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post) 

over "Het laten uitvoeren van COVID-19-tests in 

opdracht van de huisarts" (55005190C) 

- Emir Kir aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

massale screening van de Belgische bevolking in 

het kader van de strijd tegen COVID-19" 

(55005194C) 

- Sofie Merckx aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over 

"Beschermingsmateriaal" (55005203C) 

- Sofie Merckx aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

immuniteitstesten" (55005204C) 

- Sofie Merckx aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

testcapaciteit" (55005205C) 

- Sofie Merckx aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

testing in residentiële collectiviteiten" 

(55005206C) 
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- Sofie Merckx à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"Les tests d'immunité" (55005204C) 

- Sofie Merckx à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"La capacité de test" (55005205C) 

- Sofie Merckx à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"L'organisation de tests dans les collectivités 

résidentielles" (55005206C) 

- Sofie Merckx à Philippe De Backer (Agenda 

numérique, Télécommunications et Poste) sur 

"La capacité de test" (55005207C) 

 

- Sofie Merckx aan Philippe De Backer (Digitale 

Agenda, Telecommunicatie en Post) over "De 

testcapaciteit" (55005207C) 

 

01.01 Kathleen Depoorter (N-VA): Quelle est la 

valeur ajoutée scientifique du test antigénique que 

le ministre a validé fin mars? Combien de ces tests 

ont-ils été achetés? Qu'en est-il de leur sensibilité, 

de leur précision et de leur spécificité? Quel est le 

budget? Tant les régions que le gouvernement 

fédéral ont acheté des masques buccaux. 

Comment s'est déroulée leur distribution? Les 

médecins généralistes et les pharmaciens de 

référence joueront-ils un rôle important dans le 

cadre de la stratégie de sortie du confinement? Des 

stocks de Nocospray, un désinfectant très important 

dans le cadre de cette stratégie, sont-ils disponibles 

en suffisance?  

 

01.01  Kathleen Depoorter (N-VA): Wat is de 

wetenschappelijke meerwaarde van de antigentest 

die de minister eind maart heeft toegestaan op de 

markt? Hoeveel werden er aangekocht? Hoe zit het 

met de sensitiviteit, accuraatheid en specificiteit? 

Wat is het budget? Zowel de regio's als de federale 

regering hebben mondmaskers aangekocht. Hoe 

verliep de verdeling? Spelen de huisarts en de 

huisapotheker een belangrijke rol bij de 

exitstrategie? Is er voldoende voorraad van 

Nocospray, een ontsmettingsmiddel dat heel 

belangrijk zal zijn in de exitstrategie? 

 

01.02  Frieda Gijbels (N-VA): Comment Sciensano 

procède-t-il à l'enregistrement des tests? L'on ne 

peut, par exemle, pas inférer des tableaux les 

éléments suivants: qui a été testé pour savoir s'il a 

été infecté par le COVID-19, comment et où?  

 

01.02  Frieda Gijbels (N-VA): Hoe gebeurt de 

registratie van de testen door Sciensano? Uit de 

tabellen kan bijvoorbeeld niet worden afgeleid op 

welke manier, waar en wie op een besmetting met 

COVID-19 werd getest. 

 

01.03  Yoleen Van Camp (N-VA): Au cours des 

dernières semaines, j'ai posé des questions très 

concrètes sur le personnel soignant en milieu 

hospitalier, les infirmiers à domicile et leur matériel 

de protection. J'espère qu'aujourd'hui, le ministre 

sera en mesure d'y répondre.  

 

À Stockholm, un tiers de la population aurait déjà 

acquis une immunité de groupe bien que les règles 

en matière de quarantaine y soient moins strictes. 

Qu'en pense le ministre?  

 

01.03  Yoleen Van Camp (N-VA): Ik stelde de 

voorbije weken heel concrete vragen over het 

zorgpersoneel in ziekenhuizen, over de thuiszorg en 

hun beschermend materiaal. Ik hoop dat er nu wel 

een antwoord op komt. 

 

 

Hoewel er minder strikte quarantainemaatregelen 

gelden, zou in Stockholm al een derde van de 

bevolking groepsimmuniteit hebben opgebouwd. 

Wat vindt de minister daarvan? 

 

01.04  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): Les centres de 

planning familial demandent de pouvoir réaliser la 

première consultation pour une contraception par 

télémédecine. Êtes-vous disposée à accéder à 

cette demande? 

 

Des femmes enceintes continuent de travailler dans 

des métiers de première ligne ou comme caissières. 

Pour protéger la santé de l'embryon et de sa mère, 

peut-on faire respecter les écartements pour 

grossesse et étendre cette règle à tous les métiers 

01.04  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): De centra voor 

gezinsplanning vragen of de eerste raadpleging 

voor anticonceptie niet via telegeneeskunde kan 

worden uitgevoerd. Bent u bereid om op dat 

verzoek in te gaan? 

 

Zwangere vrouwen blijven werken in 

eerstelijnsberoepen of als kassierster. Is het ter 

wille van de gezondheid van het embryo en de 

moeder niet mogelijk om de verwijdering wegens 

zwangerschap af te dwingen en deze regel uit te 
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de première ligne? Pourriez-vous le préciser aux 

médecins? 

 

Pourriez-vous enfin donner aux sages-femmes 

libérales des directives claires? Pourraient-elles être 

prioritaires pour recevoir du matériel de protection 

adéquat? 

 

Les acteurs de la santé sexuelle et reproductive ont 

fait part à la ministre de la Santé, hier, de leur vive 

inquiétude concernant le risque de pénurie de 

matériel. Un inventaire des réserves et la 

constitution d'un stock stratégique apaiseraient 

leurs craintes.  

 

 

Se rendre à la pharmacie avec un code RID n'est 

pas suffisant pour les femmes ayant un conjoint 

contrôlant ou violent, ou pour celles qui sont en 

situation précaire. Durant cette crise, elles devraient 

pouvoir accéder à des contraceptifs en pharmacie 

sans ordonnance. 

 

breiden tot alle eerstelijnsberoepen? Zou u de 

artsen niet hierover kunnen informeren? 

 

Kunt u tot slot de zelfstandige verloskundigen geen 

duidelijke richtlijnen geven? Zouden ze niet prioritair 

adequaat beschermingsmateriaal kunnen krijgen? 

 

 

De actoren van de seksuele en reproductieve 

gezondheid hebben gisteren de minister van 

Volksgezondheid hun grote bezorgdheid geuit over 

het dreigende tekort aan materiaal. Een inventaris 

van de reserves en het aanleggen van een 

strategische voorraad zouden hun angst 

wegnemen.  

 

Naar de apotheek gaan met een RID-code volstaat 

niet voor vrouwen met een bezitterige of 

gewelddadige partner, noch voor degenen die zich 

in een precaire situatie bevinden. Tijdens deze 

crisis zouden ze zonder voorschrift in de apotheek 

toegang tot anticonceptiemiddelen moeten kunnen 

krijgen. 

 

01.05  Laurence Hennuy (Ecolo-Groen): Les 

hôpitaux psychiatriques n'ont toujours pas reçu de 

matériel ni de tests: pourquoi? Quelle est la 

stratégie du gouvernement concernant les tests 

sérologiques? Quand l'AFMPS pourra-t-elle 

reconnaître le test des laboratoires de St-Luc? 

 

 

Le gouvernement annonce depuis le 4 avril qu'il 

dispose d'une capacité de 10 000 tests PCR, or on 

ne dépasse pas les 6 000 tests quotidiens depuis: 

pourquoi?  

 

01.05  Laurence Hennuy (Ecolo-Groen): De 

psychiatrische ziekenhuizen hebben nog steeds 

geen materiaal of tests ontvangen. Waarom niet? 

Welke strategie volgt de regering op het gebied van 

de serologische tests? Wanneer zal het FAGG de 

test van de laboratoria van Saint-Luc kunnen 

erkennen? 

 

De regering kondigt sinds 4 april aan dat ze over 

een capaciteit van 10.000 PCR-tests beschikt, maar 

sindsdien worden er dagelijks niet meer dan 

6.000 tests uitgevoerd. Waarom? 

 

01.06  Eliane Tillieux (PS): Des kinésithérapeutes 

ont dû réduire leur activité, invités à ne plus 

pratiquer que les soins urgents. Certains 

n'appliquent pas ces règles et répondent 

positivement à des patients refusés par leurs 

confrères. Ne faut-il pas supprimer cette inégalité?  

 

 

Deux autres questions concernent les tests et leur 

répartition entre Régions.  

 

Au 17 avril, on confirmait 20 500 cas (59 %) en 

Flandre, 10 328 (30 %) cas en Wallonie et 

3 468 (10 %) cas à Bruxelles. On compte 

2 389 décès (49%) en Flandre, 1 720 (35 %) en 

Wallonie, et 748 (15 %) à Bruxelles.  

 

Combien de tests sont-ils réalisés à ce jour dans les 

différentes Régions du pays? Pourquoi ces 

données ne figurent-elles pas dans les rapports 

épidémiologiques journaliers?  

01.06  Eliane Tillieux (PS): Kinesitherapeuten 

hebben hun activiteiten moeten terugschroeven 

omdat ze enkel nog dringende zorg mochten 

verlenen. Sommige passen die regels niet toe en 

reageren positief op patiënten die door hun 

collega's geweigerd worden. Moet er geen eind aan 

die ongelijkheid gemaakt worden?  

 

Twee andere vragen hebben betrekking op de tests 

en de verdeling ervan tussen de Gewesten.  

 

Op 17 april waren 20.500 bevestigde gevallen 

(59 %) in Vlaanderen, 10.328 (30 %) in Wallonië en 

3.468 (10 %) in Brussel. Er waren 2.389 overlijdens 

(49 %) in Vlaanderen, 1.720 (35 %) in Wallonië en 

748 (15 %) in Brussel.  

 

Hoeveel tests werden er tot nu toe in de 

verschillende Gewesten uitgevoerd? Waarom 

worden die gegevens niet in de dagelijkse 

epidemiologische verslagen opgenomen?  



CRABV 55 COM 152 21/04/2020  

 

CHAMBRE-2E SESSION DE LA  55E LÉGISLATURE 2019 2020 KAMER-2E ZITTING VAN DE 55E ZITTINGSPERIODE 

 

9 

 

Ces données sont indispensables pour un 

déconfinement maîtrisé! 

 

Ensuite, nous soutenons l'accès à la contraception 

sans ordonnance, déjà demandée plusieurs fois. 

 

 

Enfin, on nous promet 10 000 tests de dépistage. 

On est à peine à 8 000, faute de personnel, de 

labos et de critères de dépistage trop restreints. 

 

 

 

Un ministre nous a répondu qu'il fallait les étendre. 

Or, la seule modification sur le site de Sciensano 

est le retrait de la fièvre des symptômes constatés 

chez le personnel de santé. Si on n'aboutit pas aux 

10 000 tests pour cela, il est urgent d'élargir les 

critères. 

 

 

Enfin, la société liégeoise ZenTech produit des 

tests. Mais aucun contrat n'a encore été conclu 

avec elle. De plus, nous ne savons pas si les tests 

pour les patients sont remboursés. 

 

 

Die gegevens zijn van essentieel belang voor een 

gecontroleerde afbouw van de lockdown! 

 

Vervolgens steunen wij de toegang tot anticonceptie 

zonder voorschrift, waar er al meerdere malen om 

gevraagd werd. 

 

Ten slotte werden er 10.000 screeningtests in het 

vooruitzicht gesteld. Thans worden er door een 

gebrek aan personeel en laboratoria en als gevolg 

van al te restrictieve screeningscriteria amper 8.000 

uitgevoerd. 

 

Een minister heeft ons geantwoord dat de tests 

moesten worden uitgebreid. De enige wijziging op 

de website van Sciensano is echter dat koorts niet 

langer als een symptoom voor de 

gezondheidswerkers geldt. Als men daardoor de 

10.000 tests niet haalt, moeten de criteria dringend 

uitgebreid worden. 

 

Ten slotte produceert het Luikse bedrijf ZenTech 

tests. Er werd evenwel nog geen contract met die 

onderneming afgesloten. Bovendien weten we niet 

of de tests voor de patiënten terugbetaald worden. 

 

01.07  Patrick Prévot (PS): Il y a plusieurs 

semaines, on annonçait pouvoir arriver à 

10 000 tests quotidiens. 

 

Les laboratoires de biologie clinique ont été surpris 

que les laboratoires de l'industrie pharmaceutique 

les effectueraient. 

 

Ce 15 avril, vous précisiez qu'un consortium 

d'industries pharmaceutiques, d'entreprises de 

biotechnologie et de laboratoires universitaires 

prendrait en charge les tests supplémentaires, ce 

qui permettrait d'automatiser les analyses pour 

atteindre 20 à 30 000 tests. 

 

Qui compose ce consortium? Qui fournira les 

réactifs? 

 

Quelle est la capacité d'analyse de tests du 

consortium? 

 

01.07  Patrick Prévot (PS): Meerdere weken 

geleden werd er aangekondigd dat men dagelijks 

10.000 tests zou kunnen uitvoeren. 

 

De laboratoria voor klinische biologie waren verrast 

dat de laboratoria van de farmaceutische industrie 

die tests zouden uitvoeren. 

 

Op 15 april hebt u verklaard dat een consortium van 

farmaceutische bedrijven, biotechnologiebedrijven 

en universitaire laboratoria de aanvullende tests zou 

uitvoeren, waardoor de analyses geautomatiseerd 

zouden kunnen worden en men tot 20.000 à 

30.000 tests zou kunnen uitvoeren. 

 

Wie zit er in dat consortium? Wie zal de reagentia 

leveren? 

 

Wat is de analysecapaciteit van het consortium? 

 

01.08  Hervé Rigot (PS): Quelle est la réponse 

fédérale à la question du port du masque par les 

citoyens? L'Union des Villes et Communes vous 

demande de mettre les masques à disposition! 

 

01.08  Hervé Rigot (PS): Hoe luidt het antwoord 

van de federale overheid op de vraag of de burgers 

mondmaskers moeten dragen? De Union des Villes 

et Communes de Wallonie vraagt u om de maskers 

ter beschikking te stellen! 

 

01.09 Dominiek Sneppe (VB): Plusieurs facteurs 

de risque suspectés d'entraîner des symptômes 

graves en lien avec le COVID-19 ont déjà été 

identifiés. Selon une étude réalisée à petite échelle 

01.09  Dominiek Sneppe (VB): Er zijn al meerdere 

risicofactoren opgedoken om ernstig te lijden onder 

COVID-19. Volgens een kleinschalige Chinese 

studie zouden mensen met bloedgroep A een hoger 
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en Chine, ce risque serait plus élevé avec le groupe 

sanguin A et plus faible avec le O. Contrôle-t-on le 

groupe sanguin de chaque patient atteint du 

COVID-19? A-t-on consigné le groupe sanguin dans 

le cas d'autres infections virales et quelles sont les 

conclusions des scientifiques à ce sujet? 

 

Le Groupement des unions professionnelles belges 

de médecins spécialistes propose la création d'un 

fonds fédéral visant à récolter des moyens 

fiscalement déductibles pour les soins de santé et le 

matériel médical, notamment pour éviter que de 

l'argent disparaisse dans des initiatives inutiles. Le 

ministre est-il favorable à une telle initiative ou a-t-il 

une autre solution à proposer? 

 

Un stock de 63 millions de masques buccaux 

semble-t-il périmés a été détruit en 2015. Est-il 

exact, comme l'a affirmé l'adjudant Caekebeke, que 

ces masques ont été détruits parce que les 

entrepôts où ils étaient stockés devaient accueillir 

des demandeurs d'asile? Qui est responsable de 

cette décision? 

 

Va-t-on constituer un stock stratégique de tout le 

matériel médical nécessaire après la crise du 

coronavirus? Le système FIFO sera-t-il instauré 

pour éviter que la date de validité soit dépassée? Le 

plan d'urgence fédéral sera-t-il adapté? Un groupe 

de travail incluant les "héros d'aujourd'hui" sera-t-il 

mis sur pied? Tient-on un livre de bord des mesures 

actuelles et de leurs résultats? 

 

 

 

De nombreux antiviraux et/ou vaccins sont 

supposés efficaces contre le COVID-19 ou ont 

démontré cette efficacité dans le cadre d'études 

scientifiques. Quels moyens sont déjà utilisés? 

Lesquels sont produits dans notre pays? Lesquels 

doivent encore faire l'objet d'études cliniques 

supplémentaires? 

 

De nombreuses publications scientifiques montrent 

que la chloroquine et l'hydroxichloroquine sont 

efficaces contre le COVID-19. Des scientifiques 

affirment qu'il est préférable d'administrer ces 

produits à un stade précoce de la maladie. Les 

médecins généralistes ou centres de tri 

disposeront-ils de ces médicaments? 

 

Pourquoi les personnes qui s'adressent à la ligne 

téléphonique d'aide mise en place dans le cadre de 

la crise du coronavirus ne peuvent-elles pas 

recevoir une réponse écrite à leur question? Quelle 

autorité, de cette ligne téléphonique ou des services 

d'ordre, est prépondérante? 

 

en mensen met bloedgroep O een lager risico 

lopen. Wordt van elke coronapatiënt de bloedgroep 

gecontroleerd? Werd de bloedgroep bij andere 

virale infecties bijgehouden en wat zijn de 

wetenschappelijke bevindingen daarover?  

 

 

Het verbond van Belgische beroepsverenigingen 

van artsen-specialisten stelt voor dat er een 

federaal fonds wordt opgericht om fiscaal aftrekbare 

fondsen voor gezondheidszorg en medische 

apparatuur te werven, onder andere opdat fondsen 

niet verdwijnen in onnuttige initiatieven. Ziet de 

minister daar heil in of heeft hij een alternatief?  

 

 

In 2015 werd een stock van 63 miljoen 

mondmaskers waarvan de houdbaarheidsdatum 

overschreden zou geweest zijn, vernietigd. Volgens 

adjudant Caekebeke zouden ze zijn vernietigd 

omdat de loodsen waar ze in opgeslagen waren, 

moesten dienen om asielzoekers op te vangen. 

Klopt dat? Wie is daar verantwoordelijk voor?  

 

Zal na de coronacrisis een strategische voorraad 

worden aangelegd van al het relevante medische 

materiaal? Zal het FIFO-systeem worden ingezet 

om te vermijden dat de houdbaarheidsdatum wordt 

overschreden? Zal het federaal noodplan 

aangepast worden? Zal er een werkgroep opgericht 

worden waarin 'de helden van vandaag' zullen 

vertegenwoordigd zijn? Wordt er nu een draaiboek 

bijgehouden over de genomen maatregelen en hun 

resultaten? 

 

Er zijn heel wat virale geneesmiddelen en/of vaccins 

waarvan men vermoedt of waarvan uit onderzoek 

blijkt, dat ze werkzaam zijn tegen COVID-19. Welke 

middelen worden reeds ingezet? Welke worden in 

ons land geproduceerd? Welke komen in 

aanmerking voor verder klinisch onderzoek? 

 

 

Van chloroquine en hydroxichloroquine wordt in 

heel wat wetenschappelijk werk gesteld dat ze 

werken tegen COVID-19. Wetenschappers zeggen 

dat ze het beste in een vroeg stadium worden 

ingezet. Zullen huisartsen of triagecentra deze 

middelen ter beschikking krijgen?  

 

 

Mensen die naar de 'coronatelefoon' bellen en een 

schriftelijk antwoord op hun vraag willen, krijgen te 

horen dat dat niet kan. Waarom kan dat niet? Welk 

gezag is doorslaggevend, de 'coronatelefoon' of de 

ordediensten?  
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Avons-nous atteint la barre des 10 000 tests par 

jour? Qui les effectue? Pourquoi les laboratoires 

cliniques n'étaient-ils pas prêts? 

 

Les enseignants seront-ils testés lorsque les écoles 

rouvriront leurs portes? Les enseignants 

contaminés seront-ils placés en quarantaine? 

 

Un assouplissement du confinement 

s'accompagnera-t-il d'une nouvelle augmentation du 

nombre de tests? Un plan d'action a-t-il déjà été 

élaboré? 

 

Zijn we ondertussen aan de 10.000 tests per dag 

geraakt? Wie voert ze uit? Waarom waren de 

klinische labo's er niet klaar voor?  

 

Zullen de leerkrachten getest worden wanneer de 

scholen terug open gaan? Zullen besmette 

leerkrachten in quarantaine worden gezet? 

 

Zal een versoepeling van de lockdown gepaard 

gaan met een verdere opdrijving van het aantal 

tests? Is er al een plan van aanpak?  

 

01.10  Caroline Taquin (MR): Concernant 

l'accessibilité des médicaments, l'AFMPS et 

l'ABSyM ont publié une déclaration commune 

vendredi soir. Quand le formulaire légal sera-t-il 

utilisé? Le service d'aide d'urgence et les équipes 

gérant le flux des livraisons ont-ils été renforcés? 

Où en est l'approvisionnement en matières 

premières via des productions locales?  

 

 

Je vous ai déjà interrogé à deux reprises sur les 

avancées des études cliniques, sans réponse. La 

semaine passée, vous indiquiez que le Centre 

fédéral d'expertise suivait trois études, sans plus 

d'informations. J'ai lu dans L'Echo qu'aucune étude 

n'avait débuté en Belgique. Pourquoi?  

 

 

 

Sur la baisse observée des traitements de patients 

atteints de maladies chroniques, vous avez rappelé 

les mesures de précaution et de sensibilisation. 

Avons-nous une vue précise de la situation? 

Quelles informations sont-elles communiquées aux 

professionnels de première ligne? Le 18 avril, la 

Fédération des médecins spécialistes a lancé un 

appel. Qu'avez-vous prévu rapidement pour les 

consultations? Quand les médecins spécialistes 

extra-hospitaliers recevront-ils des masques?  

 

01.10  Caroline Taquin (MR): Wat de 

toegankelijkheid tot de geneesmiddelen betreft, 

hebben het FAGG en de BVAS vrijdagavond een 

gemeenschappelijke verklaring gepubliceerd. 

Wanneer zal het wettelijk formulier gebruikt 

worden? Werden de urgentiedienst en de teams die 

de leveringen beheren, versterkt? Hoe staat het met 

de aanvoer van grondstoffen via de lokale 

productie?  

 

Ik heb u al twee keer een vraag gesteld over de 

voortgang van de klinische studies, en telkens heb 

ik geen antwoord gekregen. Vorige week hebt u 

verklaard dat het Federaal Kenniscentrum drie 

studies opvolgde, zonder verder in details te treden. 

Ik heb in L'Echo gelezen dat er in België geen 

enkele studie was opgestart. Waarom is dat niet 

gebeurd?  

 

Betreffende de vaststelling dat er minder patiënten 

met chronische aandoeningen behandeld worden, 

hebt u naar de voorzorgs- en 

sensibiliseringsmaatregelen verwezen. Hebben we 

een accuraat beeld van de situatie? Welke 

informatie wordt er aan de eerstelijnszorgverleners 

verstrekt? Op 18 april heeft de federatie van 

medische specialisten een oproep gedaan. Welke 

maatregelen zult u onverwijld voor de raadplegingen 

nemen? Wanneer zullen de extramurale 

specialisten maskers krijgen? 

 

Ils ont besoin d'équipement pour revoir leurs 

patients.  

 

Dans le cadre du déconfinement, les entités locales 

attendent des directives précises et uniformes sur le 

port du masque, le type de masque, le testing et les 

consignes aux généralistes et prestataires de soins 

à domicile. 

 

 

Concernant les écoles, quelle est la structure de la 

coordination inter-institutionnelle et entre pouvoirs 

organisateurs et experts du déconfinement? 

 

Ze hebben die uitrusting nodig om de consulten met 

hun patiënten weer op te starten.  

 

Om de afbouw van de lockdownmaatregelen in 

goede banen te leiden, hebben de gemeenten 

behoefte aan duidelijke en eenvormige richtlijnen 

over het dragen van mondmaskers, het soort van 

maskers, de tests en de voor artsen en 

thuisverpleegkundigen geldende instructies.  

 

Wat de scholen betreft, welke vorm zal de 

interinstitutionele coördinatie aannemen en hoe zal 

de coördinatie tussen de inrichtende machten en 

het expertenteam dat de exitstrategie uitstippelt, 
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verlopen?  

 

01.11  Magali Dock (MR): Les commerces de 

matériel pour cigarettes électroniques sont fermés. 

L'arrêté royal du 28 octobre 2016 interdit la vente en 

ligne de cigarettes électroniques et de produits 

associés.  

 

01.11  Magali Dock (MR): De vapeshops zijn 

gesloten. Het koninklijk besluit van 28 oktober 2016 

verbiedt de onlineverkoop van elektronische 

sigaretten en aanverwante producten.  

 

(En néerlandais) Les vapoteurs ne peuvent donc 

pas se réapprovisionner. Nous savons que cette 

technique aide de nombreuses personnes à arrêter 

de fumer. En France et en Italie, les points de vente 

de cigarettes électroniques ont rapidement reçu 

l'autorisation de rouvrir leurs portes. Pouvons-nous 

également autoriser cette réouverture? 

 

Les firmes pharmaceutiques du monde entier 

cherchent un moyen de combattre le COVID-19. 

Elles utilisent à cette fin des substances qui ont déjà 

été utilisées contre d'autres virus. Le 1er avril, 

l'AFMPS a indiqué sur son site web que la 

chloroquine et l'hydroxychloroquine étaient utilisées, 

ainsi que le Kaletra, une combinaison de lopinavir et 

de ritonavir utilisée comme médicament antiviral 

pour les patients atteints du sida. 

 

(Nederlands) Dampers kunnen hun voorraad dus 

niet aanvullen. We weten dat het systeem veel 

mensen helpt te stoppen met roken. In Frankrijk en 

Italië hebben de verkooppunten van elektronische 

sigaretten snel de toestemming gekregen om weer 

open te gaan. Kan dat bij ons ook?  

 

 

Farmaceutische bedrijven overal ter wereld zoeken 

naar een middel om COVID-19 te bestrijden. Ze 

gebruiken daarbij stoffen die ook al tegen andere 

virussen gebruikt zijn. Op 1 april gaf het FAGG op 

zijn website aan dat chloroquine en 

hydroxychloroquine worden gebruikt, alsook 

Kaletra, een combinatie van lopinavir en ritonavir, 

een antiviraal middel voor hiv-patiënten. 

 

(En français) Cette Agence précisait que les stocks 

de ces trois médicaments avaient été mis en 

quarantaine pour contrôler leur distribution, leur 

utilisation et limiter les risques pour les patients. Sur 

son site, l'AFMPS enjoint les professionnels à 

n'utiliser l'hydroxychloroquine et la chloroquine que 

pour les indications autorisées, lors d'essais 

cliniques ou pour des traitements d'urgence du 

COVID-19. Le Kaletra est absent de la réflexion. 

 

(Frans) Het FAGG preciseerde dat de voorraden 

van die drie geneesmiddelen in quarantaine werden 

geplaatst om de distributie ervan te controleren, een 

betere opvolging van het gebruik ervan mogelijk te 

maken en de risico's voor de patiënten te beperken. 

Op de website dringt het FAGG erop aan dat 

gezondheidswerkers hydroxychloroquine en 

chloroquine enkel toedienen voor de goedgekeurde 

indicaties, in het kader van klinische studies of van 

de noodprogramma's voor de behandeling van 

COVID-19. Kaletra wordt in dat verband niet 

vermeld. 

 

(En néerlandais) Dans quelle mesure le Kaletra est-

il utilisé chez les patients atteints du COVID-19? 

Constate-t-on une augmentation de la demande du 

Kaletra et d'autres médicaments dans le cadre du 

traitement des patients atteints par le VIH? Ces 

derniers risquent-ils de devoir interrompre leur 

traitement? 

 

(Nederlands) In welke mate wordt Kaletra gebruikt 

om patiënten met COVID-19 te behandelen? Is de 

vraag naar Kaletra en andere geneesmiddelen voor 

de behandeling van hiv-patiënten toegenomen? 

Bestaat het risico dat zij een behandeling met dat 

geneesmiddel moeten onderbreken? 

 

01.12  Els Van Hoof (CD&V): Le cas d'une femme 

de 91 ans qui s'est enfuie de sa MRS parce qu'elle 

ne supportait plus l'isolement est une nouvelle 

illustration du poids que la crise du coronavirus fait 

peser sur le bien-être général de nos concitoyens. 

Les soins psychologiques sont élargis et c'est une 

bonne chose. Néanmoins, le système comporte 

encore des lacunes. Il y a trop peu de psychologues 

conventionnés et le montant réservé est beaucoup 

trop modique.  

 

01.12  Els Van Hoof (CD&V): Dat de coronacrisis 

weegt op het algemeen welzijn van mensen, bleek 

opnieuw uit het voorval met een 91-jarige vrouw die 

uit haar wzc is weggelopen omdat ze het isolement 

niet meer aankon. De psychologische zorg wordt 

uitgebreid en dat is goed, maar er zijn nog drempels 

in het systeem. Er zijn te weinig gecontracteerde 

psychologen en het uitgetrokken bedrag is veel te 

laag.  
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Comment le ministre compte-t-il s'y prendre pour 

combler ces lacunes afin que nos concitoyens qui 

ont besoin d'aide ne cherchent pas cette aide en 

vain?  

 

Hoe zal de minister de drempels wegwerken opdat 

wie er nood aan heeft, hulp kan zoeken?  

 

01.13  Sofie Merckx (PVDA-PTB) (en néerlandais): 

À qui les masques disponibles sont-ils distribués? 

Le ministre peut-il commenter le contrat qui a été 

conclu avec Van Heurck et ECA pour la production 

de masques buccaux? Qu'en est-il des tests 

d'immunité? Le ministre peut-il également fournir 

des précisions à propos du contrat conclu avec le 

consortium d'universités, d'entreprises 

biotechnologiques et l'industrie pharmaceutique 

concernant la réalisation des tests? De quelle 

manière les membres du personnel et les résidents 

de collectivités résidentielles autres que les MRS – 

songeons aux instituts psychiatriques, aux prisons 

et aux centres d'asile – seront-ils testés? Comment 

le ministre va-t-il remédier à la sous-utilisation de la 

capacité de test de la Croix-Rouge et de beaucoup 

d'autres laboratoires?  

 

01.13  Sofie Merckx (PVDA-PTB) (Nederlands): 

Aan wie worden de beschikbare mondmaskers 

gegeven? Kan de minister het contract met Van 

Heurck en ECA voor de productie van 

mondmaskers toelichten? Wat is de stand van 

zaken van de immuniteitstesten? Kan de minister 

ook het contract met het consortium van 

universiteiten, biotechbedrijven en de 

farmaceutische industrie over het uitvoeren van 

testen toelichten? Hoe zullen de personeelsleden 

en bewoners van andere residentiële collectiviteiten 

dan wzc's – denk aan psychiatrische instellingen, 

gevangenissen en asielcentra – getest worden? 

Hoe zal de minister de onderbenutting van de 

testcapaciteit van het Rode Kruis en veel andere 

laboratoria aanpakken? 

 

La semaine dernière, je n'ai pratiquement obtenu 

aucune réponse à ma question relative à la situation 

dans les centres d'hébergement et de soins, où 

52 % du nombre total de décès ont été signalés. La 

grande majorité des nouvelles contaminations se 

produisent également dans ces centres. Dans 

combien de nos 1 500 centres d'hébergement et de 

soins l'épidémie est-elle sous contrôle? 

 

La loi spéciale du 6 janvier 2014 de la sixième 

réforme de l'État prévoit expressément que les 

mesures prophylactiques sont une compétence 

fédérale. Si l'objectif est d'effectuer des tests dans 

tous les centres d'hébergement et de soins, 

200 000 personnes devront être testées. Au rythme 

actuel, cet objectif ne sera atteint que le 12 juin. Il 

faudra de surcroît tester de manière répétée et 

revoir les directives pour l'emploi dans les centres 

d'hébergement et de soins, sans quoi nous ne 

parviendrons pas à garder l'épidémie sous contrôle. 

 

Vorige week kreeg ik nauwelijks antwoord op mijn 

vraag naar de toestand in de wzc's, waar 52 % van 

het totale aantal sterfgevallen werd genoteerd. De 

overgrote meerderheid van de nieuwe besmettingen 

gebeurt ook daar. In hoeveel van onze 1.500 wzc's 

is de epidemie onder controle?  

 

 

 

De bijzondere wet van 6 januari 2014 van de zesde 

staatshervorming bepaalt uitdrukkelijk dat 

profylactische maatregelen een federale 

bevoegdheid zijn. Als men in alle wzc's wil testen, 

dan moeten 200.000 personen worden getest. Aan 

het huidige ritme zijn wij dan pas op 12 juni rond. 

Bovendien zal meermaals moeten worden getest en 

moeten de richtlijnen worden herzien voor de 

tewerkstelling in de wzc's, anders krijgen we de 

epidemie daar niet onder controle.  

 

(En français) Ces dernières 24 heures, 5 200 tests 

seulement ont été pratiqués. Des laboratoires ont 

fait part de leur mécontentement du fait qu'ils 

n'étaient pas à leur capacité maximale, de même 

que la Croix-Rouge! 

 

Vous avez annoncé que les médecins généralistes 

pourraient faire des tests. Je salue cette décision du 

Risk Management Group. Mais il ne faut pas refaire 

l'erreur commise avec les maisons de repos.  

 

 

Comment allez-vous équiper les médecins pour que 

ces tests soient faits dans de bonnes conditions? 

(Frans) De voorbije 24 uur werden er slechts 

5.200 tests uitgevoerd. Een aantal laboratoria, én 

ook het Rode Kruis, hebben hun ongenoegen 

kenbaar gemaakt omdat zij hun maximumcapaciteit 

niet bereikten.  

 

U hebt aangekondigd dat ook huisartsen test 

zouden mogen uitvoeren. Ik verwelkom deze 

beslissing van de Risk Management Group. Men 

mag echter niet dezelfde fout maken als in de 

woon-zorgcentra. 

 

Hoe zult u de artsen van het nodige materiaal 

voorzien zodat de tests in goede omstandigheden 
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Comment allez-vous les former? Auront-ils la 

possibilité, outre les testings, d'isoler les malades et 

leurs contacts, puisque 44 % des contaminations 

ont lieu avant que les malades ne développent des 

symptômes.  

 

 

Vous avez annoncé la mise en place d'équipes de 

tracing: 2 000 personnes sont prévues. Le PTB 

avait déposé un amendement allant dans ce sens. 

Comment cela sera-t-il organisé? Sera-ce étendu à 

tout le territoire? Où en est-on dans l'équipement en 

matériel de protection des médecins généralistes et 

des infirmières à domicile? 

 

kunnen worden uitgevoerd? Hoe zult u ze opleiden? 

Zullen ze de mogelijkheid hebben om, na de test, 

zieke personen en de personen met wie zij in 

contact waren te isoleren? 44 % van de 

besmettingen gebeurde door patiënten die nog 

geen symptomen vertoonden. 

 

U hebt meegedeeld dat er contacttraceringteams 

zouden worden gecreëerd: daar zouden 

2.000 medewerkers voor worden ingezet. De PVDA 

heeft een amendement in die zin ingediend. Hoe zal 

dit worden georganiseerd? Zullen die teams het 

hele grondgebied bestrijken? Wat is de stand van 

zaken met betrekking tot de uitrusting met 

beschermingsmateriaal van de huisartsen en 

thuisverpleegkundigen?  

 

Si des personnes porteuses du virus sortent de 

l'hôpital mais ne sont pas prises en charge par les 

infirmières ou médecins traitants faute 

d'équipement de protection correct, nous serons 

confrontés à des mortalités dues à un manque de 

suivi. Comment allez-vous organiser cela? 

 

 

Enfin, quid de la reprise des soins chroniques, entre 

autres pour le cancer? Nous n'avons pas beaucoup 

d'informations à ce sujet, alors que c'est une 

urgence. Sinon, nous aurons de graves problèmes 

de mortalité et de morbidité liées aux pathologies 

non-COVID. 

 

Als personen die drager zijn van het virus het 

ziekenhuis verlaten maar niet worden behandeld 

door verpleegkundigen of artsen omdat die niet over 

het geschikte materiaal beschikken, dan zullen we 

geconfronteerd worden met sterfgevallen die het 

gevolg zijn van een gebrek aan follow-up. Hoe zult u 

een en ander organiseren? 

 

Hoe zit het met het hervatten van de zorg voor 

chronische patiënten, en onder andere voor 

kankerpatiënten? Wij hebben daarover niet veel 

informatie, hoewel het een dringende kwestie 

betreft. Als die patiënten niet worden behandeld 

zullen er ernstige problemen rijzen op het stuk van 

de niet-COVID-gerelateerde mortaliteit en 

morbiditeit.  

 

01.14  Robby De Caluwé (Open Vld): J'avais des 

questions concernant le fonctionnement des 

kinésithérapeutes dans le cadre des soins de santé 

de première ligne, notamment pour les personnes 

handicapées soignées à domicile. Par ailleurs, je 

me rallie aux questions relatives à l'utilisation des 

masques de protection dans le cadre de la stratégie 

de déconfinement. Que pense le ministre De 

Backer des initiatives des administrations 

communales qui veulent actuellement distribuer des 

masques? 

 

01.14  Robby De Caluwé (Open Vld): Ik had 

vragen over de werking van kinesisten in de 

eerstelijnsgezondheidszorg, onder andere voor 

personen met een handicap die thuis worden 

behandeld. Daarnaast sluit ik me aan bij de vragen 

over het gebruik van mondmaskers in het raam van 

de exitstrategie. Wat vindt minister De Backer van 

de initiatieven van gemeentebesturen die nu 

mondmaskers willen uitdelen? 

 

01.15  Karin Jiroflée (sp.a): J'avais la dernière fois 

une question sur les masques de protection et leur 

rôle dans la stratégie de déconfinement. Par 

ailleurs, je souhaiterais que la ministre De Block 

nous fournisse des explications concernant la plate-

forme pour les enfants en difficulté. Et j'aimerais 

que le ministre De Backer nous dise ce qu'il en est 

de la capacité de test ou d'analyse de la Croix-

Rouge. Pourquoi n'a-t-elle pas été utilisée plus tôt?  

 

01.15  Karin Jiroflée (sp.a): Ik had vorige keer een 

vraag over mondmaskers en hun verband met de 

exitstrategie. Daarnaast zou ik van 

minister De Block een toelichting willen horen over 

het platform 'Kinderen in moeilijkheden'. En van 

minister De Backer had ik graag geweten hoe het 

nu staat met het gebruik van de test- of 

analysecapaciteit van het Rode Kruis. Waarom is 

daar al niet eerder gebruik van gemaakt?  

 

01.16  Catherine Fonck (cdH): Vendredi, le fédéral 

et les entités fédérées se sont réunis pour discuter 

01.16  Catherine Fonck (cdH): Vrijdag hebben de 

federale overheid en de deelgebieden vergaderd 
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de la situation des maisons de repos. Quelles 

décisions ont-elles été prises?  

 

Quelle est la composition de toutes les task forces 

mises en place pour lutter contre le COVID-19? 

Quelles sont les missions de McKinsey et Deloitte? 

 

Je vous ai déjà demandé à trois reprises s'il ne 

serait pas pertinent d'intégrer l'anosmie et la 

dysgueusie dans la liste officielle des symptômes 

du COVID-19 pour accélérer le diagnostic? 

  

 

Je vous ai déjà demandé à trois reprises où en est 

le traitement par immunoglobuline? Des patients 

attendent d'en bénéficier. 

 

 

Qu'en est-il de la prime COVID-19 que vous aviez 

évoquée pour toutes les professions de soins? 

 

Les projets de tests sérologiques Snibe et ZenTech 

attendent l’homologation de l’AFMPS et une 

commande officielle pour commercialiser leurs 

tests. À défaut, ces tests fabriqués en Belgique 

seront exportés à l’étranger. Où en est leur 

reconnaissance? Quand seront-ils utilisés en 

Belgique? Comment les patients seront-ils 

remboursés?  

 

 

Une étude épidémiologique est en cours avec deux 

laboratoires, AML et Laboratoire Olivier. Qui a pris 

la décision de mener cette étude? Est-ce une 

initiative du laboratoire de référence du professeur 

Van Ranst ou de la task force? Y-a-t-il eu un appel 

aux laboratoires pour y participer? Sur quels 

critères les laboratoires ont-ils été choisis? 

 

Concernant le renforcement des capacités de 

dépistage, M. De Backer s'était dit ouvert à une 

liberté du médecin prescripteur pour le dépistage 

diagnostique. Les directives restrictives de 

Sciensano étant toujours en vigueur, j'espère que 

les actes suivront les paroles. 

 

Concernant le dépistage de masse, le nombre de 

tests PCR quotidiens varie entre 2 000 et 7 750 ces 

trois dernières semaines. Pourquoi n'atteint-on pas 

les 10 000 promis? Le consortium chargé de gérer 

le dépistage de masse a-t-il la capacité de réaliser 

autant de tests? Combien de tests sont-ils envoyés 

et réalisés chaque jour?  

 

 

 

Des conventions ont été conclues entre Sciensano 

et les plates-formes développées à partir du travail 

over de rusthuizen. Welke beslissingen werden er 

genomen?  

 

Hoe zijn alle COVID-19-taskforces samengesteld? 

Met welke opdrachten werden McKinsey en Deloitte 

belast? 

 

Ik heb u al driemaal gevraagd of het niet nuttig zou 

zijn om geurverlies en veranderde smaakzin op te 

nemen in de officiële lijst met COVID-19-

symptomen, zodat er sneller een diagnose gesteld 

kan worden. 

  

Ik heb u al driemaal gevraagd hoever het staat met 

de behandeling met immunoglobuline. Er zijn 

patiënten die daar graag mee behandeld willen 

worden. 

 

Hoe zit het met de COVID-19-premie voor alle 

zorgverleners waar u naar verwezen hebt?  

 

Snibe en ZenTech wachten op de homologatie door 

het FAGG en op een officiële bestelling om hun 

serologische tests op de markt te brengen. Als die 

er niet komen, zullen die tests, die in ons land 

geproduceerd worden, naar het buitenland 

uitgevoerd worden. Hoe staat het met de erkenning 

van de tests? Wanneer zullen ze gebruikt worden in 

ons land? Hoe zullen de patiënten terugbetaald 

worden? 

 

Momenteel voeren twee labo's, AML en Laboratoire 

Olivier, een epidemiologische studie uit. Wie heeft 

er beslist om dat te doen? Betreft het een initiatief 

van het referentielabo van professor Van Ranst of 

van de taskforce? Werden de labo's opgeroepen 

om daaraan deel te nemen? Welke criteria werden 

er gehanteerd bij de selectie van de labo's? 

 

Wat het opdrijven van de testcapaciteiten betreft, 

wilde minister De Backer de voorschrijvende artsen 

laten kiezen wanneer ze diagnostische tests 

afnemen. De restrictieve richtlijnen van Sciensano 

zijn echter nog steeds van toepassing. Ik hoop dan 

ook dat die woorden in daden omgezet worden. 

 

Wat het massaal afnemen van tests betreft, 

schommelde het aantal dagelijkse PCR-tests de 

voorbije drie weken tussen 2.000 en 7.750. 

Waarom is er nog geen sprake van 10.000 tests per 

dag, zoals beloofd? Heeft het consortium dat voor 

die massale screening verantwoordelijk is de 

capaciteit om zoveel tests te analyseren? Hoeveel 

tests zullen er dagelijks verstuurd en geanalyseerd 

worden?  

 

Er werden akkoorden gesloten tussen Sciensano 

en de platformen die opgericht werden door de 
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de l'Université de Namur. M. Emmanuel André a 

validé en conférence de presse ce dépistage qui ne 

fait pas appel aux réactifs en pénurie et permettrait 

maximiser le dépistage de masse. 

 

Universiteit van Namen. Op een persconferentie 

heeft de heer Emmanuel André die screening 

gevalideerd. Daarbij wordt er geen beroep gedaan 

op reagentia waar er een tekort aan is en kan de 

testcapaciteit maximaal opgedreven worden. 

 

N'est-il pas temps de fédérer les énergies et de 

joindre ces plates-formes au consortium?  

 

Pour les tests sérologiques, on est en attente 

d'homologation. Le projet de Saint-Luc est 

prometteur, avec des automates donnant un 

résultat très rapide et donnant beaucoup d'éléments 

cliniques. Tout cela est intéressant, à partir du 

moment où l'on peut remonter les contacts et isoler 

les cas positifs. J'aimerais donc évoquer le tracking, 

qui peut tous nous protéger et éviter de possibles 

rebonds de la contagion, à condition de l'entourer 

de toutes les précautions et garanties. 

 

 

 

 

Je relaie l'appel de nombreux spécialistes qui 

craignent un défaut de consultations et un sous-

diagnostic des affections graves: il faut revoir les 

conditions de consultation et de soins.  

 

Is het niet hoog tijd dat men de krachten bundelt en 

die platformen in het consortium opneemt? 

 

Men wacht op een homologatie van de serologische 

testen. Het project van Saint-Luc is veelbelovend, 

want er wordt gebruikgemaakt van automaten die 

zeer snel een resultaat met een groot aantal 

klinische gegevens opleveren. Vanaf het moment 

dat men de contacten kan natrekken en de 

positieve gevallen kan isoleren, is dat alles zeer 

interessant. Ik zou het dus willen hebben over de 

trackingsystemen, die ons allen kunnen 

beschermen en mogelijke nieuwe 

besmettingspieken kunnen voorkomen, op 

voorwaarde dat men alle nodige voorzorgen neemt 

en alle nodige garanties biedt. 

 

Ik deel graag met u de oproep van talrijke 

specialisten, die vrezen voor een gebrek aan 

medische consulten en een onderdiagnosticering 

van ernstige aandoeningen. De voorwaarden voor 

medische consulten en verzorging moeten dus 

herzien worden. 

 

01.17  Sophie Rohonyi (DéFI): J'avais huit 

questions, notamment sur le renoncement aux 

soins urgents, le développement d'autotests de 

dépistage, la gestion de postes médicaux de garde, 

le transfert de plasma sanguin et la prise en charge 

des seniors atteints du coronavirus.  

 

Certains postes médicaux de garde ont pris 

l'initiative d'ouvrir leurs portes en semaine pour 

réduire l'énorme pression actuelle sur les médecins 

généralistes de certaines régions. Des collectifs de 

médecins déplorent que cette information n'ait pas 

été suffisamment diffusée.  

 

Des mesures seront-elles prises pour généraliser 

l'ouverture de postes de garde en semaine? 

 

 

Par ailleurs, le Comité de concertation est revenu 

sur la décision du Conseil national de sécurité 

d'autoriser les visites en maison de repos, stipulant 

qu'il faudrait, d'abord, tester l'ensemble des 

personnes, comme je le demandais.  

 

Comment les maisons de repos seront-elles 

associées aux décisions futures? Quelles seront les 

mesures d'application suite au testing, pour garantir 

la sécurité de tous (isolement contraint, plexiglas, 

01.17  Sophie Rohonyi (DéFI): Ik had acht vragen, 

met name over de personen die afzien van 

dringende zorg, de ontwikkeling van zelftests, het 

beheer van huisartsenwachtposten, de transfusie 

van bloedplasma en de verzorging van ouderen met 

het coronavirus. 

 

Een aantal huisartsenwachtposten hebben het 

initiatief genomen om op weekdagen te openen 

teneinde de enorme druk die huisartsen nu in 

bepaalde regio's voelen, te verlichten. 

Artsencollectieven betreuren dat die informatie niet 

voldoende werd verspreid. 

 

Zullen er maatregelen worden genomen om de 

opening van huisartsenwachtposten op weekdagen 

algemeen in te voeren? 

 

Het Overlegcomité is teruggekomen van het besluit 

van de Nationale Veiligheidsraad om bezoek in 

woon-zorgcentra toe te staan. Het comité eist dat 

eerst alle betrokkenen worden getest, zoals ik ook 

al heb gevraagd. 

 

Hoe zullen de woon-zorgcentra bij toekomstige 

beslissingen worden betrokken? Welke 

maatregelen zullen er na de screening van 

toepassing zijn, teneinde ieders veiligheid te 
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etc.)? Qui réalise ces tests? Pourrait-on multiplier 

les équipes mobiles les pratiquant? Le Conseil 

national de sécurité évaluera-t-il, ce vendredi, le 

meilleur moment pour permettre les visites en 

maisons de repos? Le gouvernement s'était engagé 

à produire des masques mais serait revenu sur cet 

engagement, ne proposant finalement que les filtres 

à y apposer. Qu'en est-il?  

 

verzekeren (gedwongen isolatie, plexiglas enz.)? 

Wie voert de screenings uit? Kan het aantal 

mobiele teams die ze uitvoeren, worden verhoogd? 

Zal de Nationale Veiligheidsraad nu vrijdag 

evalueren wat het geschiktste moment is om 

bezoek in de woon-zorgcentra toe te staan? De 

regering had zich ertoe verbonden mondmaskers te 

produceren, maar zou van die belofte zijn 

teruggekomen. Uiteindelijk zou ze alleen filters 

aanbieden om in de mondmaskers te gebruiken. 

Hoe zit het daar nu mee?  

 

C'est la cacophonie sur le port généralisé du 

masque. Certaines communes passent commande; 

d'autres s'organisent pour qu'on y en fabrique; 

d'autres refusent de s'engager. J'attends des 

clarifications. 

 

 

Entreprises et universités développent de nombreux 

tests. ZenTech annonce produire des kits de tests 

sans homologation de l'AFMPS ni commande ou 

contrat du gouvernement. 

 

 

 

 

Les experts du Centre de crise reconnaissent 

l'extrême importance de ces tests. Mais de 

nombreuses inconnues subsistent sur l'immunité 

développée après une infection au coronavirus. 

L'OMS a demandé aux États d'utiliser les tests 

sérologiques avec précaution. 

 

 

 

Dans quelle mesure le gouvernement pourra-t-il 

tenir compte de ces développements et des 

recommandations de l'OMS? Qu'en est-il de 

l'homologation de ZenTech pour fournir ces tests 

sérologiques? 

 

Over het gebruik van mondmaskers door iedereen 

heerst de grootste verwarring. Sommige gemeenten 

plaatsen al bestellingen, andere nemen initiatieven 

om in de gemeente mondmaskers te maken, nog 

andere weigeren ook maar iets te ondernemen. Ik 

wil dat er klaarheid geschapen wordt.  

 

Bedrijven en universiteiten leggen zich toe op de 

ontwikkeling van verschillende tests. ZenTech 

kondigt aan dat de productie van testkits wordt 

opgestart, zonder dat de tests door het FAGG 

werden gehomologeerd en zonder dat de regering 

een bestelling heeft geplaatst of een contract heeft 

gesloten.  

 

De experts van het Nationaal Crisiscentrum zijn het 

erover eens dat het erg belangrijk is dat er massaal 

getest wordt. Niettemin tast men nog op vele 

vlakken in het duister inzake de immuniteit die men 

opbouwt nadat men met het coronavirus besmet 

werd. De WHO heeft er bij de landen op 

aangedrongen de serologische tests met de nodige 

omzichtigheid te gebruiken.  

 

In welke mate zal de regering rekening kunnen 

houden met al deze ontwikkelingen en met de 

aanbevelingen van de WHO? Hoe staat het met de 

homologatie, waardoor ZenTech serologische tests 

kan leveren? 

 

01.18  Emir Kir (INDEP): Dans Le Soir du 18 avril, 

la première ministre dit que la capacité de 

10 000 tests par jour représente la capacité 

d'analyse des laboratoires mais qu'il manque du 

personnel pour les réaliser. Or le 25 mars, vous 

annonciez les 10 000 tests pour demain. 

 

 

Comment allez-vous faire pour réaliser ces tests?  

 

L'OMS et les Académies royales de médecine, 

francophone et néerlandophone, recommandent un 

dépistage massif pour lutter contre un rebond lors 

du déconfinement. C'est grâce à ce dépistage 

couplé à l'isolement des personnes infectées et au 

traçage technologique que la Corée s'en est sortie.  

01.18  Emir Kir (ONAFH): In Le Soir van 18 april 

heeft de eerste minister verklaard dat de laboratoria 

in staat zijn 10.000 tests per dag te analyseren, 

maar dat er onvoldoende personeel is om ze uit te 

voeren. Toch hebt u op 25 maart gezegd dat er 

vanaf morgen 10.000 tests zouden worden 

uitgevoerd. 

 

Hoe zult u die tests laten uitvoeren?  

 

De WHO en de Nederlands- en Franstalige 

Koninklijke Academies voor Geneeskunde bevelen 

een massale screening aan om een heropflakkering 

tijdens de afbouw van de lockdown tegen te gaan. 

Dankzij die screening, plus de afzondering van de 

geïnfecteerde personen en de technologische 
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Ne faudrait-il pas organiser le dépistage de la 

population, en commençant par les travailleurs des 

métiers essentiels, avec une quarantaine stricte des 

personnes infectées? Ne faudrait-il pas aussi faire 

la filiation de toutes les personnes avec qui elles ont 

été en contact pour les tester?  

 

tracering heeft Korea de crisis kunnen overwinnen.  

 

Zou er geen screening van de bevolking 

georganiseerd moeten worden, te beginnen met 

werknemers uit de essentiële beroepen, met een 

strikte quarantaine van de besmette personen? Zou 

men ook niet alle personen moeten opsporen met 

wie ze in contact zijn geweest om ze te kunnen 

testen? 

 

Les personnes ayant été en contact avec des 

malades devraient être testées prioritairement. 

C'est le seul moyen d'endiguer l'épidémie: encercler 

les personnes contaminées et celles qui ont été en 

contact avec elles. Il faut réorienter la politique et je 

demande aux ministres de prendre leur 

responsabilité.  

 

Personen die met zieken in contact zijn gekomen 

zouden eerst moeten worden getest. Dat is de 

enige manier om de epidemie in te dammen: de 

besmette personen en degenen die met hen in 

contact gekomen zijn, isoleren. Het beleid moet 

worden bijgestuurd en ik vraag de ministers hun 

verantwoordelijkheid op te nemen. 

 

01.19  Florence Reuter (MR): Les pathologies 

lourdes doivent continuer à être traitées. De 

nombreux Belges annulent leurs rendez-vous 

médicaux de peur de se rendre en milieu médical.  

 

 

Y aura-t-il une campagne pour inciter ces patients à 

poursuivre leur traitement? Un protocole de sécurité 

est-il en place dans les hôpitaux afin que les 

patients non atteints du COVID-19 puissent s'y 

rendre sans craindre d'être contaminés?  

 

01.19  Florence Reuter (MR): De behandeling van 

de patiënten met ernstige aandoeningen moet 

worden voortgezet. Tal van Belgen zeggen hun 

medische afspraken af, omdat ze bang zijn om naar 

de dokter of het ziekenhuis te gaan.  

 

Zal er een campagne op touw gezet worden om die 

patiënten aan te sporen hun behandeling voort te 

zetten? Wordt er in de ziekenhuizen met een 

veiligheidsprotocol gewerkt, zodat patiënten die niet 

besmet zijn met COVID-19 zonder angst voor 

besmetting naar het ziekenhuis kunnen gaan? 

 

01.20  Thierry Warmoes (PVDA-PTB): Pour les 

dentistes, Sciensano a ordonné le report de tous les 

traitements non essentiels. Les organisations 

professionnelles ont proposé des consultations 

téléphoniques et de renvoyer les urgences vers des 

centres "COVID free". Cette procédure est-elle 

obligatoire?  

 

Il semblerait que de nombreux dentistes non 

répertoriés "COVID free" voient des urgences et 

pratiquent parfois des soins non essentiels. De quel 

matériel de protection et désinfection doivent-ils être 

équipés? Quels contrôles sont effectués et quelles 

sont les sanctions pour les contrevenants?  

 

01.20  Thierry Warmoes (PVDA-PTB): Sciensano 

heeft bepaald dat alle niet-dringende 

tandartsbehandelingen moesten worden uitgesteld. 

De beroepsorganisaties hebben voorgesteld om 

telefonische consultaties te houden en de dringende 

gevallen door te verwijzen naar 'COVID free'-centra. 

Moet die procedure gevolgd worden? 

 

Naar verluidt zouden heel wat tandartsen die niet 

als 'COVID free' geregistreerd staan patiënten met 

dringende klachten ontvangen en soms niet-

essentiële zorg verstrekken. Over welk 

beschermingsmateriaal en welke 

desinfecteermiddelen moeten ze beschikken? Hoe 

wordt een en ander gecontroleerd en welke 

sancties hangen de overtreders boven het hoofd? 

 

01.21  Philippe De Backer, ministre (en 

néerlandais): Les autorités fédérales ont donné leur 

feu vert à la mise sur le marché des tests 

antigéniques de l'entreprise BioConcept. Ce sont 

les hôpitaux eux-mêmes qui achètent les tests. 

Ceux-ci permettent d'accélérer le triage. En cas de 

test négatif, un test PCR reste nécessaire. Nous ne 

disposons pas de chiffres concernant ces tests. 

 

Les masques buccaux commandés par les entités 

01.21 Minister Philippe De Backer (Nederlands): 

De federale overheid heeft toegestaan dat de 

antigentesten van het bedrijf BioConcept op de 

markt kwamen. Het zijn de ziekenhuizen zelf die de 

testen aankopen. Met de test kan de triage snel 

gebeuren. Bij een negatieve test is nog altijd een 

PCR-test vereist. Er bestaan geen cijfers over het 

aantal testen. 

 

De bestelde mondmaskers van de deelstaten 
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fédérées son également répartis par les régions. Je 

peux vous fournir le dernier rapport relatif à la 

répartition du stock fédéral. Il n'y a pas d'accords à 

propos de la répartition mais des critères de priorité 

ont été fixés. La semaine dernière, 10 millions de 

masques chirurgicaux ont été répartis entre les 

hôpitaux et les professionnels de santé extra-

muros. 

 

worden ook door de regio's verdeeld. Over de 

verdeling uit de federale stock zal ik de laatste 

rapportering bezorgen. Er zijn geen afspraken over 

de verdeling, maar er bestaan wel 

prioriteitencriteria. Vorige week werden 10 miljoen 

chirurgische maskers verdeeld over de 

ziekenhuizen en de extramurale zorgberoepen. 

 

Nous consacrons actuellement toute notre énergie 

à la préparation de la stratégie de sortie du 

confinement. Dans cette optique, les tests joueront 

en effet un grand rôle. Le problème auquel nous 

sommes confrontés n'est pas un manque de 

capacité – nous atteignons depuis longtemps le 

nombre de 10.000 tests par jour. Il se situe au 

niveau de l'arrivage des échantillons et est dû 

notamment aux critères rigides auxquels il faut 

satisfaire pour tester un patient. Nous procéderons 

très bientôt à un nouvel élargissement qui permettra 

l'arrivage d'un plus grand nombre d'échantillons 

vers la plateforme et d'autres laboratoires cliniques. 

Entre-temps, nous nous efforçons en outre 

d'accentuer l'élargissement jusqu'au démarrage de 

la stratégie de sortie du confinement.  

 

Pour les maisons de repos et de soins, 20 000 tests 

ont d'abord été distribués afin de permettre aux 

régions de définir leurs propres priorités. Ensuite, 

nous avons demandé une approche plus structurée 

des tests par MRS, bien évidemment le plus 

rapidement possible. Nous apportons chaque jour 

des milliers d'écouvillons sur le terrain. Nous nous 

concertons avec les régions afin d'optimiser la 

logistique dans le but de réduire le retard entre la 

réalisation des tests et leur renvoi et d'utiliser au 

maximum la capacité des labos.  

 

Nous élaborons également une stratégie pour les 

tests sérologiques car les tests sérologiques et les 

tests d'immunité joueront un rôle important dans le 

cadre du suivi épidémiologique de la population. 

Nous avons aussi prévu de retester.  

 

Er wordt volop gewerkt aan de exitstrategie. Testing 

zal inderdaad een grote rol spelen. Het probleem is 

niet de testcapaciteit – we halen al lang 10.000 tests 

per dag – maar de aanvoer van stalen, onder meer 

door de starre criteria om een patiënt te testen. 

Binnenkort komt er opnieuw een uitbreiding 

waardoor meer stalen naar het platform en andere 

klinische labo's zullen worden gebracht. 

Ondertussen wordt ook gewerkt aan het verder 

uitbreiden van capaciteit tegen de start van de 

exitstrategie. 

 

 

 

 

 

 

Voor de woon-zorgcentra werden eerst 20.000 tests 

verdeeld zodat de regio's hun eigen prioriteiten 

kunnen stellen. Daarna vroegen wij een meer 

gestructureerde aanpak met testing per wzc, 

uiteraard zo snel mogelijk. Elke dag brengen we 

duizenden wissers op het terrein. We overleggen 

met de regio's om de logistiek te optimaliseren 

zodat de vertraging tussen afnemen en terugsturen 

van tests verkleint en de volle capaciteit van de labs 

kan worden gebruikt. 

 

 

We werken ook een teststrategie voor de serologie 

uit, want de serologische en immuniteitstesten 

zullen een belangrijke rol spelen in de 

epidemiologische opvolging van de bevolking. Er zal 

ook hertest worden. 

 

(En français) Pour procéder au déconfinement, il 

faut pouvoir détecter rapidement les patients 

positifs mais aussi retracer leurs contacts les trois 

jours précédents. Nous discutons avec les Régions 

pour instaurer ce contact tracing, la prévention en 

matière de santé étant de leur compétence. Nous 

ferons ce qu'elles nous demanderont pour les 

soutenir.  

 

(Frans) Om de lockdown te kunnen afbouwen 

moeten we snel kunnen achterhalen wie er positief 

heeft getest, maar moeten we ook nagaan met wie 

die personen de drie voorgaande dagen fysiek 

contact hebben gehad. We voeren gesprekken met 

de Gewesten om die vorm van contact tracing in te 

voeren, aangezien zij bevoegd zijn inzake 

gezondheidspreventie. Wij zullen doen wat zij ons 

vragen om hen te ondersteunen.  

 

(En néerlandais) Nous sommes occupés à 

augmenter considérablement la capacité en matière 

de tests en ajoutant davantage de laboratoires. 

Nous envisageons aussi d'autres renforts par le 

(Nederlands) We zijn nu de testcapaciteit volop aan 

het verhogen door meer labo's toe te voegen. We 

bekijken ook verdere ondersteuning via mobiele 

ploegen om het testen in de wzc's sneller uit te 
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biais d'équipes mobiles afin d'effectuer plus 

rapidement les tests dans les MRS. 

 

voeren.  

 

(En français) On a distribué 18 millions de masques 

chirurgicaux, un million de FFP2, des blouses sont 

commandées et distribuées. Cela ne veut pas dire 

qu'il n'y a plus de pénurie localement. La distribution 

se fait au fur et à mesure de l'arrivée des 

commandes. Les hôpitaux psychiatriques ne sont 

pas oubliés.  

 

Pour les tests, on a mis à disposition notre capacité 

pour les collectivités dépendant du niveau fédéral. 

On y teste les patients symptomatiques.  

 

(Frans) Er werden 18 miljoen chirurgische 

mondmaskers en een miljoen FFP2-maskers 

uitgedeeld, en er werden schorten besteld en ook al 

verdeeld. Dat betekent niet dat er hier en daar geen 

tekorten kunnen zijn. Het materiaal wordt verdeeld 

naarmate de bestellingen binnenkomen. De 

psychiatrische ziekenhuizen worden niet vergeten. 

 

Wij hebben onze testcapaciteit ter beschikking 

gesteld van de voorzieningen die van de federale 

overheid afhangen. Daar worden patiënten getest 

die symptomen vertonen. 

 

(En néerlandais) En ce qui concerne le déploiement 

ultérieur des tests, la phase de tests sérologiques 

est pratiquement finalisée et, dans le cadre de la 

stratégie de sortie du confinement, il convient de 

formuler également une vision précise concernant 

le rôle que peuvent jouer ces tests. 

 

(Nederlands) Wat de verdere ontplooiing van de 

testen betreft, is de serologische testing bijna rond 

en in de exitstrategie moeten we ook een duidelijke 

visie formuleren over de rol die serologische testen 

kunnen spelen.  

 

(En français) Nous sommes en contact avec 

plusieurs entreprises pour voir si les textes sont 

viables. Évoquant l'OMS, un intervenant a appelé à 

la prudence à propos des tests sérologiques: c'est 

ce que j'ai toujours dit.  

 

(Frans) Wij staan in contact met verschillende 

bedrijven om na te gaan of een en ander haalbaar 

is. Wat de WHO betreft heeft iemand opgeroepen 

tot voorzichtigheid in verband met de serologische 

tests. Ik heb dat ook altijd gezegd. 

 

L'OMS a effectivement dit que les tests 

sérologiques devaient d'abord être validés pour 

s'assurer de leur fiabilité: le marquage CE ne suffit 

pas pour les mettre sur le marché belge. On 

regarde avec l'INAMI si les critères sont remplis 

avant de les rembourser. 

 

De WHO heeft inderdaad gesteld dat de 

serologische tests eerst moeten gevalideerd worden 

om ervoor te zorgen dat ze betrouwbaar zijn. De 

CE-markering volstaat niet om ze op de markt te 

mogen brengen. We bekijken samen met het RIZIV 

of er aan de criteria is voldaan alvorens ze worden 

terugbetaald. 

 

(En néerlandais) En ce qui concerne les médecins 

généralistes et le matériel pour les tests à venir, 

nous examinons les possibilités de réaliser les tests 

à plus grande échelle et il est important de se 

concerter avec les médecins généralistes et les 

centres de triage à cet égard, car nous devons 

disposer de suffisamment de matériel pour tester 

en toute sécurité. 

 

Dans la mesure où un patient est positif et que ses 

contacts proches doivent aussi être testés, il est 

déconseillé que ces personnes prennent place dans 

la salle d'attente bondée de leur médecin 

généraliste. Les centres de triage seraient indiqués 

pour réaliser ces tests et nous discutons pour 

l'heure de l'organisation pratique. 

 

(Nederlands) Inzake de huisartsen en het materiaal 

voor de toekomstige testen bekijken we hoe we 

breder kunnen testen en daar is overleg met 

huisartsen en triagecentra belangrijk, want we 

moeten voldoende materiaal samenbrengen om de 

testen veilig uit te voeren.  

 

 

 

Als een patiënt positief test en diens nauwe 

contacten ook moeten worden getest, dan is het 

niet raadzaam dat die persoon in de drukke 

wachtzaal van de huisarts gaat zitten. Daarvoor 

zouden de triagecentra geschikt zijn en momenteel 

bespreken we de praktische organisatie daarvan.  

 

(En français) La discussion entre Sciensano et le 

RMG au sujet de l'extension des critères est 

presque terminée. 

 

(Frans) De discussie tussen Sciensano en de RMG 

over de uitbreiding van de criteria is bijna afgerond.  
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Je peux vous fournir les chiffres relatifs aux 

capacités et aux tests lancés sur le marché pour les 

maisons de repos. Madame Fonck, les universités 

font bien partie de ce consortium. 

 

 

Je comprends votre frustration, dans la mesure où il 

n'y a pas assez d'échantillons qui rentrent. Nous 

sommes en train de voir avec les Régions comment 

améliorer ce processus logistique. 

 

Ik kan u de cijfers bezorgen over de testcapaciteit 

en over de tests die ten behoeve van de woon-

zorgcentra ter beschikking werden gesteld. De 

universiteiten maken wel degelijk deel uit van dit 

consortium, mevrouw Fonck. 

 

Ik begrijp uw teleurstelling omdat er te weinig stalen 

worden ingeleverd. We bekijken momenteel met de 

Gewesten hoe we dit logistieke proces kunnen 

verbeteren. 

 

01.22  Maggie De Block, ministre (en néerlandais): 

Un examen post-mortem pourrait être réalisé afin 

d'obtenir plus de données épidémiologiques. Mais si 

nous disposons de davantage de tests, nous 

préférons les utiliser pour des personnes vivantes. 

Un tel examen n'est en outre pas à charge de 

l'INAMI, mais devrait être supporté par la famille. 

 

01.22 Minister Maggie De Block (Nederlands): 

Post-mortemonderzoek zou mogelijk zijn om meer 

epidemiologische gegevens te verkrijgen. Maar als 

meer testen mogelijk zijn, dan gebruiken wij die bij 

voorkeur voor levende mensen. Een post-

mortemonderzoek is bovendien niet ten laste van 

het RIZIV. De test is in dat geval voor rekening van 

de familie. 

 

(En français) Le docteur Devos et l'ABSyM ont 

publié un communiqué sur les questions de rupture 

de stock. 

 

(Frans) Dokter Devos en de BVAS hebben een 

persbericht over de onbeschikbare geneesmiddelen 

gepubliceerd. 

 

Pour la contraception, soit le médecin envoie 

directement sa prescription au pharmacien, par 

prolongation ou consultation téléphonique, soit il y a 

le code RID. 

 

Wat de anticonceptie betreft, stuurt de arts het 

voorschrift rechtstreeks naar de apotheker voor een 

verlenging, eventueel na een telefonisch consult, of 

kan er gebruikgemaakt worden van de RID-code. 

 

(En néerlandais) Des questions ont été posées 

concernant l'hydroxychloroquine et le phosphate de 

chloroquine, pour lesquels il est pour l'instant 

uniquement question d'un usage off label. Nous 

devons, de préférence, inclure les patients dans les 

études cliniques, mais lorsque cela s'avère 

impossible, une prescription pour un usage off label 

est possible. Les lignes directrices sont 

régulièrement actualisées à cet effet. 

 

(Nederlands) Er waren vragen over 

hydroxychloroquine en chloroquinefosfaat, waarbij 

er momenteel enkel sprake is van offlabel gebruik. 

We moeten bij voorkeur patiënten includeren in 

klinische studies, maar als dat niet gaat, dan is een 

voorschrift voor offlabel gebruik wel mogelijk. 

Daarvoor wordt de leidraad regelmatig bijgewerkt. 

 

(En français) Nous ne disposons pas du nombre 

d'IVG qui n'ont pas de nomenclature spécifique.  

 

 

Vous avez reçu la réponse du docteur Devos sur la 

clarification des médicaments. 

 

L'étude épidémiologique débutera demain jusqu'en 

septembre. Elle suivra la séroprévalence et la 

séroconversion du virus, par cohorte prospective, 

chez tous les professionnels de la santé dans les 

hôpitaux. Seize hôpitaux et cinquante 

professionnels dans chacun ont été sélectionnés 

aléatoirement. L'étude commencera par une 

mesure entre le 22 et le 26 avril en fonction des 

tests disponibles. Les premiers résultats arriveront 

le 6 mai.  

 

 

(Frans) We beschikken niet over informatie inzake 

het aantal zwangerschapsafbrekingen, want daar is 

geen specifieke nomenclatuur voor. 

 

Wat de medicijnen betreft, hebt u de verduidelijking 

van dokter Devos ontvangen. 

 

De epidemiologische studie zal morgen van start 

gaan en tot september duren. Per prospectieve 

cohorte zullen de seroprevalentie en de 

seroconversie van het virus bij alle 

gezondheidswerkers in de ziekenhuizen opgevolgd 

worden. Er werden ad random zestien ziekenhuizen 

en vijftig gezondheidswerkers geselecteerd. De 

studie zal aanvatten met een eerste meting tussen 

22 en 26 april, naargelang het aantal beschikbare 

tests. De eerste resultaten zullen op 6 mei bekend 

zijn.  
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Je vous transmettrai par écrit la longue explication 

sur l'étude de Sciensano relative à 

l'immunovirologie car je manque de temps. 

 

Ik zal u de lange uitleg over de studie van 

Sciensano aangaande de immunovirologie 

schriftelijk bezorgen, want daarvoor heb ik nu te 

weinig tijd.  

 

(En néerlandais) Je vous communiquerai par écrit 

la réponse à la question concernant une étude 

relative aux groupes sanguins. Nous n'avons trouvé 

qu'une étude à ce sujet. 

 

Aucune distinction entre malades n'est opérée dans 

les hôpitaux ou dans les soins à domicile. Les 

personnes handicapées ou les personnes ayant 

subi une intervention peuvent toujours bénéficier de 

séances de kinésithérapie. 

 

(Nederlands) Ik zal het antwoord over een studie 

rond bloedgroepen schriftelijk bezorgen. We 

hebben hierover maar één studie kunnen vinden.  

 

 

In de ziekenhuizen en de thuiszorg wordt geen 

onderscheid gemaakt tussen de zieken. Mensen 

met een handicap of mensen die een ingreep 

hebben ondergaan, kunnen nog steeds 

kinesitherapie krijgen. 

 

(En français) Aucune distinction n'est faite pour les 

patients souffrant d'un handicap.  

 

Tout comme les médecins, les kinésithérapeutes 

présentant des symptômes sont appelés à s'isoler 

et à faire appel à des collègues pour les soins de 

leurs patients.  

 

Pour les patients atteints du COVID-19, il est 

recommandé de discuter avec le médecin, et de 

reporter les soins non urgents, si cela ne risque pas 

de dégrader leur santé. 

 

Le Conseil général de la kinésithérapie inclut dans 

les urgences les patients souffrant de 

mucoviscidose, en situation postopératoire aiguë, 

présentant des troubles neurologiques, traités par 

chimiothérapie et en soins palliatifs qui suivent un 

traitement de kinésithérapie. 

 

Les kinésithérapeutes réévalueront cette décision 

au fil du temps. Si les soins sont indispensables, on 

privilégiera les consultations téléphoniques ou 

audiovisuelles. L'INAMI prend en charge les 

consultations par téléphone de première ligne.  

 

 

Le remboursement des tests relève de 

M. De Backer qui y a déjà répondu.  

 

 

Concernant les soins de santé mentale en hôpitaux 

psychiatriques, certains ont été reportés à tort et 

ces reports injustifiés seront rattrapés.  

 

(Frans) Er wordt geen onderscheid gemaakt voor 

patiënten met een handicap. 

 

Kinesisten die symptomen vertonen moeten zich, 

net als artsen, isoleren en collega's vragen de zorg 

voor hun patiënten over te nemen. 

 

 

Voor patiënten met COVID-19 wordt geadviseerd 

de situatie te bespreken met de arts en niet-

dringende zorg uit te stellen, voor zover hun 

gezondheidstoestand daardoor niet verslechtert. 

 

Als urgent beschouwt de Federale Raad voor de 

Kinesitherapie de zorg voor 

mucoviscidosepatiënten, patiënten in een acute 

postoperatieve fase, patiënten met neurologische 

aandoeningen, personen die chemotherapie krijgen 

en patiënten die palliatieve zorg krijgen.  

 

De kinesisten zullen deze beslissing opnieuw 

bekijken wanneer de lockdown voortduurt. Als de 

zorg noodzakelijk is, zal men bij voorkeur werken 

met telefonische of audiovisuele consulten. Het 

RIZIV betaalt telefonische consulten in de 

eerstelijnszorg terug.  

 

Over de terugbetaling van de tests heeft de 

heer De Backer, tot wiens bevoegdheid dit behoort, 

al geantwoord. 

 

In bepaalde gevallen werd geestelijke 

gezondheidszorg in de psychiatrische ziekenhuizen 

onterecht uitgesteld. Die ten onrechte uitgestelde 

zorg wordt eerlang alsnog verstrekt.  

 

Le RMG a rendu un avis hier: tous les nouveaux 

patients admis seront testés. 

 

 

Nous finalisons une nouvelle livraison de masques 

chirurgicaux aux hôpitaux psychiatriques. Le 

De RMG heeft gisteren een advies uitgebracht: alle 

nieuwe patiënten die opgenomen worden zullen 

worden getest. 

 

We leggen de laatste hand aan een nieuwe levering 

van chirurgische maskers aan de psychiatrische 
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matériel est réparti selon la clé de répartition 

approuvée par le RMG. 

 

ziekenhuizen. Het materiaal wordt verdeeld volgens 

de door de RMG goedgekeurde verdeelsleutel. 

 

(En néerlandais) Je transmettrai la réponse à la 

question sur la prise en charge du ticket modérateur 

pour les frais de transport en ambulance. Le 

transport entre hôpitaux est entièrement pris en 

charge par l'hôpital. 

 

(Nederlands) Ik zal het antwoord over ambulances 

en het remgeld nog bezorgen. Het vervoer tussen 

de ziekenhuizen wordt volledig ten laste genomen 

door het ziekenhuis. 

 

(En français) Madame Schlitz, les sages-femmes 

ont reçu environ 3,5 millions de masques. Une liste 

du SPF Santé publique comprenant les sages 

femmes actives à domicile, sur la base d'un 

couplage de données entre le cadastre des 

professionnels de santé en droit de prester et les 

données de l'INAMI, a permis de constituer le 

deuxième groupe professionnel, après les infirmiers 

à domicile, à bénéficier de cette distribution. Cette 

protection est indispensable à leur travail. 

 

(Frans) Mevrouw Schlitz, onder de vroedvrouwen 

werden er ongeveer 3,5 miljoen mondmaskers 

verdeeld. Met behulp van een lijst van de 

FOD Volksgezondheid waarin de 

thuisverloskundigen zijn opgenomen en die 

verkregen werd door de gegevens uit het kadaster 

voor prestatiegerechtigde 

gezondheidszorgbeoefenaars te koppelen aan de 

gegevens van het RIZIV, kon na de 

thuisverpleegkundigen deze tweede beroepsgroep 

worden afgebakend die mondmaskers kregen 

toebedeeld. Die bescherming is noodzakelijk opdat 

ze hun beroep veilig zouden kunnen uitoefenen. 

 

Le SPF Santé publique et les spécialistes discutent 

d'une reprise progressive de certaines tâches en 

cas de diminution des cas de COVID-19, afin 

d'éviter un rebond mais aussi une nouvelle 

surcharge de travail si on reprend d'un coup. 

 

De FOD Volksgezondheid overlegt met de 

specialisten over een geleidelijke hervatting van 

bepaalde activiteiten zodra er minder COVID-19-

besmettingen vastgesteld worden. Door niet alles 

op hetzelfde moment te hervatten willen we een 

opflakkering van de epidemie en een nieuwe 

overbelasting op het terrein vermijden. 

 

(En néerlandais) Les psychologues cliniciens 

demandent à présent un budget d'urgence. Je me 

demande ce qui les empêche d'utiliser le budget 

déjà mis à disposition pour les consultations des 

moins de dix-huit ans et des plus de soixante-cinq 

ans. 

 

Nous sommes encore occupés à étudier la situation 

dans les MRS. Les entités fédérées nous tiennent 

informés lors de la conférence interministérielle. La 

lutte contre les maladies infectieuses est une 

matière qui relève exclusivement de leurs 

compétences depuis 2014 déjà, ce qui n'empêche 

pas la collaboration de tous, aujourd'hui, pour 

ramener la situation sous contrôle. 

 

En ce qui concerne la stratégie de sortie de crise, le 

groupe dirigé par le professeur Vlieghe doit 

conseiller le gouvernement. Le Conseil national de 

sécurité doit remettre ce vendredi un avis 

concernant les mesures à prendre après le 3 mai. 

L'avis portera tant sur l'aspect économique que 

sanitaire. Il ne s'agit pas d'intérêts opposés. 

L'objectif est de redémarrer notre économie et notre 

vie sociale – y compris les écoles –, mais nous 

devons éviter de nous créer des difficultés plus 

grandes encore. 

(Nederlands) Klinisch psychologen vragen nu een 

noodbudget. Ik vraag mij af wat hen tegenhoudt om 

het reeds ter beschikking gestelde budget te 

gebruiken voor de consultaties van de –18-jarigen 

en de +65-jarigen.  

 

 

We zijn de situatie in de wzc's nog aan het 

onderzoeken. De deelstaten houden ons op de 

hoogte in de interministeriële conferentie. De 

bestrijding van infectieziekten is al sinds 2014 een 

exclusieve deelstaatmaterie. Dat neemt niet weg 

dat nu iedereen samenwerkt om de situatie onder 

controle te krijgen.  

 

 

Voor de exitstrategie moet de groep onder leiding 

van professor Vlieghe advies geven aan de 

regering. Vrijdag moet de Nationale Veiligheidsraad 

advies geven over de maatregelen na 3 mei. Het 

advies moet zowel over het economisch aspect als 

over de volksgezondheid gaan. Dat zijn geen 

tegenstrijdige belangen. Het is de bedoeling dat we 

onze economie en ons sociaal leven – waaronder 

de scholen – hervatten, maar we moeten vermijden 

om in grotere moeilijkheden te belanden dan nu. 
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(En français) Nous avons eu une conférence 

interministérielle sur la situation dans les maisons 

de repos lundi et la conférence hebdomadaire 

suivante est prévue demain matin. On a déjà une 

meilleure vue sur les maisons de repos où il y a des 

problèmes, celles qui sont en train de s'en sortir et 

les autres.  

 

Pour les soins nécessaires et inévitables, nous 

avons multiplié les messages, tout comme les 

hôpitaux: il est dangereux de postposer des 

traitements ou des consultations.  

 

(Frans) Maandag hebben we een interministeriële 

conferentie over de situatie in de woon-zorgcentra 

gehouden en de volgende wekelijkse conferentie 

staat voor morgenochtend geagendeerd. We 

hebben al een beter zicht op de woon-zorgcentra 

waar er zich problemen voordoen, de rusthuizen die 

er weer bovenop komen en de andere.  

 

Betreffende de noodzakelijke en onontbeerlijke zorg 

hebben we net zoals de ziekenhuizen talrijke 

berichten gepubliceerd. Het is gevaarlijk om een 

behandeling of raadpleging uit te stellen. 

 

01.23  Kathleen Depoorter (N-VA): Les tests 

antigéniques ont été validés alors qu'ils ne 

fournissent des résultats corrects que dans 70 % 

des cas. Des tests de détection d'anticorps ont été 

saisis parce qu'ils ne répondent pas aux attentes. 

Les critères de tests sont également revus. Or il est 

extrêmement important de disposer de tests fiables. 

Pour jouer la carte de la sécurité, il est possible 

d'assurer un suivi en soumettant les patients positifs 

à un test d'immunité. C'est important au vu de la 

stratégie de sortie du confinement. 

 

01.23  Kathleen Depoorter (N-VA): De antigentest 

is gevalideerd hoewel hij maar voor 70 % juiste 

resultaten geeft. De antilichaamtest is in beslag 

genomen omdat die niet voldoet aan de 

verwachtingen. Ook aan de testcriteria wordt 

gesleuteld. Toch is het enorm belangrijk dat we 

betrouwbare testen hebben. Om zeker te spelen 

kunnen we mensen die positief hebben getest 

opvolgen met een immuniteitstest. Dat is belangrijk 

voor de exitstrategie.  

 

01.24  Frieda Gijbels (N-VA):La ministre a indiqué 

précédemment qu'il est important de connaître la 

cause précise de la mort d'un patient et que l'INAMI 

peut rembourser une autopsie. Un test réalisé post 

mortem peut-il, dès lors, aussi être remboursé? 

 

Je n'ai pas obtenu de réponse à ma question sur 

les statistiques relatives aux différents types de 

tests qui sont réalisés aujourd'hui. Sciensano 

mentionne uniquement le chiffre total. 

 

01.24  Frieda Gijbels (N-VA): De minister zei 

eerder dat het belangrijk is de juiste doodsoorzaak 

van overleden personen te achterhalen en dat het 

RIZIV een autopsie kan terugbetalen. Kan een post 

mortem test dan ook worden terugbetaald?  

 

Ik heb geen antwoord gekregen op mijn vraag naar 

de aantallen van de diverse soorten tests die 

vandaag worden afgenomen. Sciensano vermeldt 

alleen het totaal. 

 

Je m'étonne de l'absence de données chiffrées 

relatives au test de détection d'antigènes, car ce 

test est remboursé par l'INAMI. La collectivité a droit 

à la transparence.  

 

Ik vind het vreemd dat er geen gegevens zijn over 

de antigentest, want hij wordt door het RIZIV 

terugbetaald. De gemeenschap heeft recht op 

transparantie. 

 

01.25  Yoleen Van Camp (N-VA): Je déplore que 

pour la troisième semaine consécutive, aucune 

réponse n'ait été donnée à mes questions. Je 

renvoie volontiers aux questions que j'ai introduites, 

pour autant que j'obtienne une réponse à celles-ci. 

Toutes mes questions relatives au personnel 

soignant, à l'allègement de la pression sur les 

hôpitaux et à la clé de répartition sont restées sans 

réponse. Je n'ai pas non plus obtenu de réponse en 

ce qui concerne le bonus et les soins à domicile. 

 

La ministre a déclaré, en une seule phrase, que du 

matériel de protection sera fourni aux prestataires 

de soins à domicile, mais sa propre ligne COVID 

contredit ces propos. Il n'y a aucune compensation 

et aucun matériel, ce qui est inadmissible! 

01.25  Yoleen Van Camp (N-VA): Ik betreur dat dit 

de derde week op rij is dat ik geen antwoord krijg op 

mijn vragen. Ik verwijs graag naar mijn ingediende 

vragen als ik er antwoord op krijg. Al mijn vragen 

over het zorgpersoneel, over de drukverlichting op 

de ziekenhuizen en over de verdeelsleutel zijn 

zonder antwoord gebleven. Ook over de bonus en 

de thuiszorg krijg ik geen antwoord.  

 

 

 

De minister zei in één zin dat er beschermend 

materiaal komt voor het thuiszorgpersoneel, maar 

haar eigen COVID-lijn ontkent dat. Er is geen 

compensatie en geen materiaal en dat is 

onaanvaardbaar! 
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Il est tout aussi scandaleux que la ministre n'ai 

fourni aucune réponse à ma question concernant la 

Suède où il ressort d'une étude que quelque 30 % 

de la population s'est déjà constitué une immunité.  

 

Even schandalig is dat de minister geen enkel 

antwoord heeft gegeven op mijn vraag over 

Zweden, waar uit een studie blijkt dat al 30 % van 

de mensen immuniteit heeft opgebouwd.  

 

01.26  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): Je n'ai pas eu 

de réponse quant à la télémédecine pour le premier 

examen clinique précédant la délivrance d'une 

contraception, ni sur le risque de rupture de stock 

de contraceptifs, de médicaments ou de matériel de 

réduction des risques. Le secteur s'inquiète d'un 

accès moins facile et des conséquences pour 

l'après-COVID. 

 

La réponse sur les sages-femmes libérales n'est 

pas plus satisfaisante. Notre façon de travailler ne 

fonctionne pas: les questions envoyées par écrit 

sont pourtant précises et brèves!  

 

01.26  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): Ik heb geen 

antwoord gekregen over de teleconsulten voor het 

eerste klinische onderzoek vóór de afgifte van een 

anticonceptiemiddel, noch over het risico op een 

tekort aan contraceptiva, geneesmiddelen of 

voorbehoedmiddelen. De sector maakt zich zorgen 

over een moeilijkere toegang tot deze middelen en 

de gevolgen voor het postcoronatijdperk. 

 

Het antwoord over de zelfstandige vroedvrouwen 

was evenmin bevredigend. Onze manier van 

werken werkt niet: de schriftelijk bezorgde vragen 

zijn nochtans precies en bondig! 

 

01.27  Laurence Hennuy (Ecolo-Groen): Je me 

joins à cette remarque: l'énervement est à son 

comble devant le manque de réponses.  

 

01.27  Laurence Hennuy (Ecolo-Groen): Ik ben het 

daarmee eens: het gebrek aan antwoorden is een 

grote bron van ergernis. 

 

Je ne crois pas que les hôpitaux psychiatriques 

reçoivent le matériel promis: s'il y a un rapport de 

répartition des masques, je veux bien le consulter. 

Tous les nouveaux patients seront testés: et les 

autres?  

 

 

Les critères de sélection sont évalués à partir 

d'autres blocages: y a-t-il pénurie, problème de 

logistique, problèmes de personnes? C'est ce que 

nous voudrions savoir.  

 

Volgens mij ontvangen de psychiatrische 

ziekenhuizen het beloofde materiaal niet: als er een 

rapport bestaat over de verdeling van de 

mondmaskers, wil ik het graag inzien. Alle nieuwe 

patiënten zullen getest worden: hoe zit het met de 

andere? 

 

De selectiecriteria worden geëvalueerd op grond 

van andere problemen: is er een tekort, een 

logistiek probleem, een personeelsprobleem? Dat 

zouden we willen weten.  

 

01.28  Philippe De Backer, ministre (en français): 

Il n'y a pas de pénurie de réactifs, de tests, de 

personnel ou de labos. 

 

01.28 Minister Philippe De Backer (Frans): Er is 

geen tekort aan reagentia, tests, personeel of 

labo's. 

 

01.29  Laurence Hennuy (Ecolo-Groen): Où est le 

problème alors? 

 

01.29  Laurence Hennuy (Ecolo-Groen): Wat is 

dan wel het probleem? 

 

01.30  Philippe De Backer, ministre (en français): 

Dans les critères.  

 

01.30 Minister Philippe De Backer (Frans): De 

criteria.  

 

01.31  Laurence Hennuy (Ecolo-Groen): Mais qui 

les établit? 

 

01.31  Laurence Hennuy (Ecolo-Groen): Maar wie 

stelt de criteria vast? 

 

01.32  Eliane Tillieux (PS): L'Union des kinés a 

émis des recommandations: vous pourriez faire de 

même pour plus de clarté. 

 

 

Toujours la même chose au sujet de la 

contraception. Ce ne serait pourtant pas compliqué 

d'offrir un accès sans ordonnance à la 

contraception tant que dure cette crise.  

01.32  Eliane Tillieux (PS): De Union des 

Kinésithérapeutes heeft aanbevelingen 

geformuleerd. Voor meer duidelijkheid zou u 

hetzelfde kunnen doen. 

 

Wat anticonceptie betreft, valt u in herhaling. Het 

zou nochtans niet moeilijk zijn om zolang deze crisis 

voortduurt, zonder voorschrift toegang tot 

anticonceptie te verlenen.  



 21/04/2020 CRABV 55 COM 152 

 

CHAMBRE-2E SESSION DE LA  55E LÉGISLATURE 2019 2020 KAMER-2E ZITTING VAN DE 55E ZITTINGSPERIODE 

 

26 

 

Toujours pas de chiffres sur la répartition des tests 

par Région. Vous renvoyez aux Régions pour les 

aspects logistiques de dépistage et de test. 

Monsieur De Backer, vous avez affirmé que vous 

prendriez vos responsabilités. Quinze jours plus 

tard, il ne se passe toujours rien! Pourquoi n'élargit-

on pas les critères?  

 

 

U geeft nog steeds geen cijfers over de verdeling 

van de tests per Gewest. Voor de logistieke 

aspecten van de screening en de tests verwijst u 

naar de Gewesten. Mijnheer De Backer, u hebt 

gezegd dat u uw verantwoordelijkheid zou nemen. 

We zijn twee weken verder en er gebeurt nog 

steeds niets! Waarom worden de criteria niet 

verruimd? 

 

01.33  Patrick Prévot (PS): Nous assistons encore 

à une parodie de commission. Nous devons 

absolument discuter du fonctionnement car je suis 

dépité! Je n'ai reçu aucune réponse. M. De Backer 

dit qu'il n'y aucune pénurie alors qu'on annonce 

depuis des semaines 10 000 tests par jour et que 

l'on n'arrive même pas à 7 500. C'est la troisième 

fois que je demande, en vain, la composition du 

consortium. Pas de réponse non plus sur sa 

capacité d'analyse ni sur qui fournira les réactifs!  

 

01.33  Patrick Prévot (PS): Dit is nog maar eens 

een parodie van een commissievergadering. We 

moeten deze manier van werken absoluut ter 

discussie stellen, want ik ben ontgoocheld! Ik heb 

geen enkel antwoord gekregen op mijn vragen. 

Minister De Backer beweert dat er geen tekorten 

zijn. Tegelijk worden er al weken 10.000 testen per 

dag in het vooruitzicht gesteld, terwijl men er niet 

eens 7.500 kan uitvoeren. Dit is nu al de derde keer 

dat ik tevergeefs naar de samenstelling van dat 

consortium vraag. Evenmin heb ik een antwoord 

gekregen op mijn vraag over de analysecapaciteit 

van dat consortium, noch op mijn vraag wie de 

reagentia zal leveren! 

 

01.34  Hervé Rigot (PS): Ainsi que mon collègue, 

j'ai renvoyé au texte de mes questions – comme 

suggéré – mais je n'obtiens aucune réponse!  

 

 

L'Union des Villes et Communes de Wallonie est 

prête à aider à la distribution des masques mais 

c'est au pouvoir fédéral d'en assumer la fourniture, 

le contrôle de la qualité et la répartition. La vie de 

nos concitoyens est en jeu. Je n'entends rien à ce 

sujet ni sur les aides-soignants, les aides à 

domicile, les aides familiales… On envoie des 

soldats au combat sans bouclier.  

 

 

Monsieur le président, il est temps de trouver une 

bonne façon de fonctionner dans cette commission 

et que nos ministres arrêtent de pratiquer la langue 

de bois! La frustration est grande!  

 

01.34  Hervé Rigot (PS): Net als mijn collega heb 

ik, zoals gevraagd, verwezen naar de schriftelijke 

tekst van mijn vragen, maar ik krijg geen 

antwoorden! 

 

De Union des Villes et Communes de Wallonie is 

bereid om te helpen met de distributie van de 

mondmaskers, maar de federale overheid moet 

voor de levering, de kwaliteitscontrole en de 

verdeling ervan instaan. Het leven van onze 

landgenoten staat op het spel. Ik hoor niets 

daarover, noch over de zorgkundigen, de 

thuishulpen of de diensten voor gezinshulp. Men 

stuurt soldaten zonder schild het slagveld op. 

 

Mijnheer de voorzitter, het is hoog tijd om een 

goede manier van werken voor deze commissie te 

vinden, en onze ministers moeten klare taal 

spreken! Er heerst veel frustratie! 

 

01.35  Dominiek Sneppe (VB): Nous ne recevons 

en effet pas de réponse à nos questions. La 

ministre aurait-elle également besoin d'une task 

force pour ce faire? 

 

01.35  Dominiek Sneppe (VB): We krijgen 

inderdaad geen antwoorden op onze vragen. 

Misschien heeft de minister daarvoor ook een 

taskforce nodig.  

 

01.36  Magali Dock (MR) (en néerlandais): Les 

questions au sujet des cigarettes électroniques et 

des inhalateurs peuvent paraître moins importantes 

aujourd'hui. 

 

01.36  Magali Dock (MR) (Nederlands): Vragen 

over e-sigaretten en damptoestellen kunnen 

vandaag minder belangrijk lijken.  

 

(En français) Certains utilisent ce moyen pour 

diminuer leur consommation de tabac. Nous 

pourrions aussi nous interroger sur la 

(Frans) Sommigen maken daar gebruik van om hun 

tabakconsumptie te verminderen. We zouden ons 

ook moeten buigen over overmatig alcoholgebruik 
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surconsommation d'alcool en période de 

confinement. Tous les effets ricochets sur la santé 

publique ont un intérêt. 

 

Dans une optique plus grave, le traitement des 

malades du VIH pourra-t-il être assuré, vu que 

certains médicaments utilisés dans le cadre du 

COVID-19 se recoupent?  

 

tijdens de periode van beperkende maatregelen. 

Alle gevolgen voor de volksgezondheid verdienen 

onze aandacht. 

 

Zo kom ik bij een ernstiger thema: bepaalde 

geneesmiddelen worden zowel voor de behandeling 

van COVID-19 als voor de behandeling van hiv 

gebruikt. Blijft de behandeling van hiv-patiënten 

gewaarborgd?  

 

01.37  Els Van Hoof (CD&V): Le remboursement 

de la consultation chez un psychologue pose 

problème parce que les seuils qu'il faut atteindre 

pour pouvoir utiliser le budget actuel sont trop 

élevés. Ainsi, les patients doivent d'abord passer 

chez leur médecin généraliste afin d'obtenir une 

ordonnance. (Problème technique) 

 

01.37  Els Van Hoof (CD&V): De terugbetaling van 

de raadpleging bij een psycholoog vormt een 

probleem, omdat de drempels om het huidige 

budget te gebruiken, te hoog zijn. Zo moeten 

patiënten eerst langs bij een arts voor een 

voorschrift. (Technische storing) 

 

01.38  Sofie Merckx (PVDA-PTB) (en néerlandais): 

Si l'on en croit le ministre, la lutte contre les 

maladies infectieuses est une compétence des 

Communautés. Toutefois, la loi de 2014 prévoit 

littéralement que le pouvoir fédéral est compétent 

pour la coordination et la gestion d'une situation de 

crise liée à une pandémie.  

 

01.38  Sofie Merckx (PVDA-PTB) (Nederlands): 

Volgens de minister is de bestrijding van 

infectieziekten een gemeenschapsbevoegdheid, 

maar in de wet van 2014 staat letterlijk dat de 

federale overheid bevoegd is voor de coördinatie en 

het beheer van een crisissituatie met betrekking tot 

een pandemie. 

 

(En français) Si nous continuons à tester à ce 

rythme dans les maisons de repos, nous n'aurons 

pas fini avant le 12 juin, alors que la pandémie n'y 

est pas sous contrôle et que les décès sont 

inquiétants. Les ministres promettent d'avoir bientôt 

une vue de la situation mais ne semblent pas voir 

l'urgence!  

 

 

Nous avions neuf ministres de la Santé. Vous avez 

pris une décision et nous en avons eu un dixième! 

Vous passez beaucoup de temps dans les 

conférences interministérielles, mais aucun n'a 

décroché son téléphone avant d'autoriser les visites 

dans les maisons de repos. 

 

(Frans) Indien wij in dit tempo de tests in de woon-

zorgcentra blijven uitvoeren, zijn we pas op 12 juni 

klaar met het werk, en ondertussen is de pandemie 

er nog altijd niet onder controle en stijgt het aantal 

sterfgevallen dramatisch. De ministers beloven dat 

ze de situatie weldra in kaart zullen hebben 

gebracht maar ze beseffen kennelijk nog steeds 

niet dat het vijf voor twaalf is!  

 

We hadden al negen ministers die bevoegd zijn 

voor Gezondheid. Doordat u nu ook beslissingen 

neemt in dit domein staat de teller op tien! U 

spendeert veel tijd in de interministeriële 

conferenties, maar toen het erop aan kwam het 

bezoek in de woon-zorgcentra toe te staan, gaf 

geen enkele minister thuis. 

 

Il faut une gestion de crise rapide et efficace. Ce 

n'est pas ce que nous voyons sur le terrain. 

 

De crisis moet snel en efficiënt aangepakt worden. 

Daar merken we in het veld niets van.  

 

01.39  Robby De Caluwé (Open Vld): Des 

réponses ont bel et bien et été apportées, mais 

peut-être pas toujours celles souhaitées. De 

nombreuses initiatives ont été prises, par exemple 

en ce qui concerne les soins de première ligne et 

les kinésithérapeutes. Un travail considérable a 

également été réalisé au niveau de la livraison de 

matériel. La production de masques buccaux dans 

notre propre pays peut être démarrée à court terme. 

 

01.39  Robby De Caluwé (Open Vld): Er werden 

wel degelijk antwoorden gegeven, maar misschien 

niet altijd de gewenste. Er werden heel wat 

initiatieven genomen, bijvoorbeeld wat de 

eerstelijnszorg en de kinesisten betreft. Ook wat de 

levering van materiaal betreft, werd er heel wat 

werk verzet. De productie van mondmaskers in 

eigen land kan snel worden opgestart. 

 

01.40  Karin Jiroflée (sp.a): Il est urgent d'élargir 

les critères de test. J'aurais également souhaité 

01.40  Karin Jiroflée (sp.a): De criteria om te 

testen moeten dringend worden uitgebreid. Ook mis 
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obtenir davantage d'informations sur les tests 

d'immunité et la stratégie de déconfinement.  

 

ik informatie over de immuuntests en de 

exitstrategie.  

 

J'ose espérer recevoir une réponse écrite à ma 

question sur la plate-forme pour les enfants en 

difficulté. 

 

Ik vertrouw erop dat ik ook nog een schriftelijk 

antwoord krijg over het platform 'Kinderen in 

Moeilijkheden'. 

 

01.41  Jan Bertels (sp.a): Je présume qu'une 

confirmation suivra concernant la question relative à 

l'antibiothérapie. Les modalités de l'accord conclu 

avec le consortium devraient également nous être 

communiquées.  

 

01.41  Jan Bertels (sp.a): Ik neem aan dat we nog 

een bevestiging krijgen van de vraag over de 

antibioticatherapie. Ook de modaliteiten van de 

overeenkomst met het consortium zouden wij 

moeten kunnen krijgen. 

 

01.42  Catherine Fonck (cdH): J'espère que vous 

compléterez par écrit vos réponses. 

 

Il faut maximiser nos capacités de testing sur le 

volet sérologique – chaque semaine, on attend la 

validation alors que les pays voisins avancent – et 

sur le volet PCR vital dans les maisons de repos; au 

rythme actuel, il faudra 10 semaines pour tester les 

210 000 personnes prévues; c'est trop long. 

 

 

Je propose d'élargir les directives trop restrictives 

de testing et de rassembler tous les acteurs 

capables de faire les dépistages dans les 

collectivités. 

 

Aujourd'hui, le consortium GSK-Janssen-UCB et 

ULg-Biogazelle a tous les dosages. Je ne 

comprends pas Sciensano qui ne permet plus aux 

autres labos de dépister dans les collectivités, y 

compris les quatre plates-formes autour du test de 

l'Université de Namur et en convention avec 

Sciensano. Pourtant, elles peuvent 

opérationnellement faire beaucoup de dépistages et 

leur proximité résout la logistique. 

 

 

Enfin, je propose les prélèvements avec des 

pipettes simples plutôt que les écouvillons. 

 

01.42  Catherine Fonck (cdH): Ik hoop dat u uw 

antwoorden schriftelijk zult aanvullen. 

 

We moeten het aantal serologische tests opvoeren 

– terwijl onze buurlanden vooruitgang boeken, 

wachten wij week na week op de validatie –, net als 

het aantal PCR-tests, die van cruciaal belang zijn in 

de rusthuizen. Als we dit tempo aanhouden, hebben 

we tien weken nodig om zoals gepland 

210.000 mensen te testen. Dat is te lang. 

 

De richtlijnen over de tests zijn te restrictief. Ik stel 

dan ook voor om ze uit te breiden en om alle 

actoren die tests kunnen afnemen in de 

voorzieningen samen te brengen.  

 

Vandaag beschikken het consortium GSK-Janssen-

UCB en ULg-Biogazelle over alle doseringen. Ik 

begrijp niet waarom Sciensano de andere labo's 

niet langer de mogelijkheid biedt om tests af te 

nemen in de voorzieningen, zelfs niet de vier 

platformen van de universiteit van Namen, 

waarmee Sciensano een overeenkomst heeft. Zij 

kunnen operationeel gezien nochtans veel tests 

uitvoeren. Bovendien is hun nabijheid een voordeel 

op logistiek vlak.  

 

Ten slotte stel ik voor om stalen af te nemen met 

gewone pipetten in plaats van met wissertjes.  

 

01.43 Sophie Rohonyi (DéFI): Je partage la 

frustration de mes collègues. Nous ne pouvons 

exercer notre mission de contrôle parlementaire.  

 

Monsieur De Backer, vous ne dites rien de plus que 

dans la presse et parlez de la difficulté d'acheminer 

les échantillons des maisons de repos vers les 

laboratoires. C'est pour cela que je vous 

interrogeais sur la généralisation d'équipes mobiles 

chargées des tests et de leur transport. 

 

 

Vous répétez qu'il faut vérifier la fiabilité des tests 

sérologiques. La question est donc: qui la vérifiera 

et comment? 

01.43  Sophie Rohonyi (DéFI): Ik deel de frustratie 

van mijn collega's. We kunnen geen parlementaire 

controle uitoefenen. 

 

Mijnheer De Backer, u vertelt ons niet meer dan wat 

er in de pers te lezen staat en geeft aan dat er 

problemen zijn met het vervoer van de in de 

rusthuizen afgenomen stalen naar de laboratoria. 

Net daarom heb ik u gevraagd of het aantal mobiele 

teams die de tests afnemen en vervoeren, kan 

worden uitgebreid. 

 

U herhaalt dat de betrouwbaarheid van de 

serologische tests geverifieerd moeten worden. De 

vraag is dus wie dat zal verifiëren en hoe? 
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Vous renvoyez beaucoup aux Régions pour ces 

tests mais elles ne sont pas compétentes lors 

d'épidémies. Le gouvernement fédéral doit assumer 

sa responsabilité, tout comme pour les masques en 

tissu. S'il recommande le port du masque à la 

population, il doit lui en procurer. Je vous demande 

une réelle stratégie pour leur fabrication – ce qui 

implique une collaboration active avec les 

entreprises ou un rôle de centrale d'achat avec les 

communes – et pour la communication sur leur 

utilisation et leur entretien. 

 

 

U verwijst in verband met die tests veelvuldig naar 

de Gewesten, maar zij zijn daarvoor niet bevoegd in 

het geval van een epidemie. De federale regering 

moet op dat stuk haar verantwoordelijkheid 

opnemen, en eveneens voor de stoffen maskers. 

Als de regering de bevolking adviseert een 

mondmasker te dragen, moet ze in de nodige 

mondmaskers voorzien. Ik vraag u een heuse 

strategie uit te werken voor de productie ervan – 

wat inhoudt dat er actief moet worden 

samengewerkt met de bedrijven of dat de regering 

de rol van aankoopcentrale vervult in samenwerking 

met de gemeenten – en voor de 

informatievoorziening over het gebruik en het 

onderhoud ervan. 

 

01.44  Emir Kir (INDEP): Je suis frustré par les 

réponses obtenues. 

 

Les dépistages n'ont toujours pas atteint le nombre 

de 10 000 comme promis. S'il manque du matériel, 

des médecins, des aides-soignants, il faut trouver 

des solutions pour sauver des vies. 

 

Le bon sens doit prévaloir. On ne peut demander à 

des gens asymptomatiques atteints du coronavirus 

de continuer à travailler. On ne peut pas non plus 

se désintéresser de l'entourage. Ces gens doivent 

être testés prioritairement. Comment organiser 

strictement la quarantaine pour endiguer la 

pandémie? Ce sont des questions essentielles si 

l'on veut gagner ce combat. 

 

 

 

Or, nous n'entendons pas de réponse. On ne peut 

pas s'en remette à des groupes de travail. Chacun 

doit prendre ses responsabilités. 

 

01.44  Emir Kir (ONAFH): Uw antwoorden stellen 

mij teleur.  

 

De beloofde 10.000 sreeningtests worden nog 

steeds niet gehaald. Indien er een tekort is aan 

materiaal, artsen of zorgkundigen, dan moeten we 

oplossingen zoeken en zo levens redden.  

 

Het gezond verstand moet zegevieren. Mensen die 

geen symptomen hebben, maar wel besmet zijn 

met het coronavirus, mogen onder geen beding 

verder blijven werken. Ook de mensen uit hun 

omgeving moeten de nodige aandacht krijgen. Deze 

mensen moeten prioritair worden getest. Hoe 

kunnen wij erop toezien dat de quarantaine strikt 

wordt nageleefd om de pandemie in te dammen? 

Dat zijn allemaal levensbelangrijke vragen indien wij 

het pleit willen winnen.  

 

Helaas moeten we het echter zonder antwoorden 

stellen. We mogen onze hoop niet vestigen op 

allerhande werkgroepen. Iedereen moet zijn 

verantwoordelijkheid opnemen.  

 

01.45  Maggie De Block, ministre (en français): J'ai 

entendu à deux reprises la remarque de 

Mme Schlitz sur les contraceptifs, et ai retrouvé ses 

mêmes questions dans le compte rendu de la 

semaine passée. Elle ne prend donc pas le temps 

de lire mes réponses. Cette attitude n'est pas 

honnête! 

 

01.45 Minister Maggie De Block (Frans): Ik heb de 

opmerking van mevrouw Schlitz over de 

anticonceptiva twee keer gehoord en ik heb 

dezelfde vragen in het verslag van vorige week 

teruggevonden. Ze neemt dus niet de tijd om mijn 

antwoorden te lezen. Dat is niet eerlijk. 

 

01.46  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): J'ai lu votre 

réponse, mais elle ne répondait pas entièrement à 

ma question. Le terrain demande de supprimer 

l'obligation d'ordonnance uniquement pour cette 

période. Vous vous obstinez avec une réponse qui 

ne correspond pas à certaines femmes. 

 

Je n'ai pas obtenu de réponse aux trois questions 

auxquelles j'ai fait référence. C'est problématique! 

01.46  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): Ik heb uw 

antwoord gelezen, maar mijn vraag werd daarin niet 

volledig beantwoord. Het werkveld vraagt om de 

voorschriftplicht af te schaffen gedurende deze 

crisisperiode. U houdt vast aan uw antwoord, maar 

dat biedt voor bepaalde vrouwen geen oplossing. 

 

Ik heb geen antwoord gekregen op de drie vragen 

waarnaar ik heb verwezen. Dat is problematisch! 
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Le président: Je constate dans les répliques, pour 

la deuxième fois, un certain énervement. Je 

propose d'en discuter mardi matin. Si vous estimez 

que vous n'avez pas reçu réponse, en tant que 

président, je ne peux rien y changer. 

 

 

De voorzitter: Ik stel wederom een zekere mate 

van irritatie vast in de replieken. Ik stel voor dat we 

dat dinsdagochtend bespreken. Als u vindt dat u 

geen antwoord hebt gekregen, kan ik daar als 

commissievoorzitter nu niets aan doen.  

 

01.47  Els Van Hoof (CD&V): Le système s'est 

arrêté de fonctionner. J'introduirai une nouvelle 

question. Le temps de réponse imparti aux 

ministres pour toutes ces questions est d'ailleurs 

bien trop court. Nous devons remédier à ce 

problème afin qu'une réponse claire soit apportée 

aux questions. 

 

01.47  Els Van Hoof (CD&V): Het systeem viel uit. 

Ik zal een nieuwe vraag indienen. De antwoordtijd 

voor de ministers op al die vragen is overigens veel 

te kort. Wij moeten hier iets aan doen, opdat er een 

duidelijk antwoord komt op de vragen. 

 

01.48  Kathleen Depoorter (N-VA): Il se peut que 

le temps disponible soit trop court, mais je propose 

néanmoins que la semaine prochaine, nous ne 

débattions pas trois heures sur l'ordre des travaux. 

L'efficacité peut certainement être améliorée. Il 

existe d'autres possibilités. L'ordre des travaux doit 

pouvoir être réglé rapidement. 

 

01.48  Kathleen Depoorter (N-VA): Er kan dan tijd 

te kort zijn, maar ik stel toch voor dat wij volgende 

week geen drie uur debatteren over de regeling der 

werkzaamheden. De efficiëntie mag omhoog. Er 

zijn andere mogelijkheden. De regeling der 

werkzaamheden moet vlot kunnen gebeuren. 

 

01.49  Karin Jiroflée (sp.a): En effet. Je propose 

que le président formule des propositions concrètes 

auxquelles nous pouvons réagir par courriel. 

 

01.49  Karin Jiroflée (sp.a): Inderdaad. Ik stel voor 

dat de voorzitter concrete voorstellen doet waarop 

wij via mail kunnen antwoorden. 

 

01.50  Catherine Fonck (cdH): Je pense moi aussi 

que les ministres n'ont pas eu assez de temps pour 

répondre, ce qui leur a permis de choisir ce à quoi 

ils souhaitaient répondre. Je redoute déjà 

l'organisation de la semaine prochaine qui risque 

d'être aussi chaotique qu'aujourd'hui.  

 

 

Les ministres ne pourraient-ils nous fournir 

l'ensemble de ce que leurs cabinets avaient écrit, 

pour nous permettre d'obtenir – et je suis 

probablement naïve – par écrit des informations 

que nous n'avons pas obtenues oralement? 

 

01.50  Catherine Fonck (cdH): Ik vind ook dat de 

ministers niet genoeg tijd hebben gehad om te 

antwoorden, met als gevolg dat ze selectieve 

antwoorden geven. Ik hou nu al mijn hart vast voor 

de organisatie van de commissievergadering van 

volgende week, want die zal waarschijnlijk even 

chaotisch verlopen als vandaag.  

 

Het is misschien wishful thinking, maar zouden de 

ministers ons niet alle antwoorden van hun 

kabinetten kunnen bezorgen, zodat we de 

informatie die niet mondeling kon worden verstrekt 

schriftelijk kunnen krijgen? 

 

01.51  Sofie Merckx (PVDA-PTB): Je me joins 

aussi à l'idée de discuter par mail plutôt que d'avoir 

une réunion supplémentaire à ce sujet. 

 

01.51  Sofie Merckx (PVDA-PTB): Ik sluit me ook 

aan bij het idee om deze kwestie per mail te 

bespreken in plaats van er een extra vergadering 

over te houden. 

 

01.52  Laurence Hennuy (Ecolo-Groen): Nous 

pouvons en effet laisser plus de temps de réponse 

mais, à partir du moment où les cabinets ont 

répondu, ces réponses peuvent être transmises. 

  

 

S'il s'agit d'un problème de temps du côté des 

cabinets, alors ne faisons pas comme si toutes les 

réponses avaient été données. Il y a des questions 

très précises sur le consortium pharma, nous 

n'allons pas les laisser passer à la trappe. Trouvons 

un autre système pour obtenir des réponses. 

01.52  Laurence Hennuy (Ecolo-Groen): We 

kunnen inderdaad meer tijd laten om antwoorden te 

geven, maar op het moment dat de kabinetten 

geantwoord hebben, kunnen die antwoorden 

worden bezorgd. 

  

Als de kabinetten tijd tekort komen, moeten we niet 

doen alsof alle antwoorden werden gegeven. Er zijn 

zeer specifieke vragen over het consortium van 

farmabedrijven, en die laten we niet onder het tapijt 

vegen. We moeten een ander systeem vinden om 

antwoorden te krijgen. 
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01.53  Eliane Tillieux (PS): Un délai de réponse 

plus long permettrait d'obtenir d'autres éléments de 

réponse. Nous espérions que chaque député 

intervienne en ajoutant uniquement les éléments 

nouveaux, et pour le reste se réfère à ses questions 

orales. Si tel était le cas, les travaux s'en 

trouveraient grandis en termes de qualité. 

 

01.53  Eliane Tillieux (PS): Een langere 

antwoordtermijn zou het mogelijk maken om 

bijkomende antwoorden te verkrijgen. Wij hoopten 

dat elke volksvertegenwoordiger in zijn betoog 

enkel nieuwe aspecten zou belichten en voor de 

rest naar zijn mondelinge vragen zou verwijzen. Als 

dat het geval was geweest zou dat de kwaliteit van 

onze werkzaamheden zeker ten goede zijn 

gekomen.  

 

L'incident est clos. 

 

Het incident is gesloten. 

 

La discussion des questions se termine à 17 h 07. 

 

De behandeling van de vragen eindigt om 

17.07 uur. 

 

 


